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Uithoorn: Omgeving Bosmuis/Vogelmuis    

Wij zijn met SPOED op zoek naar serieuze

BEZORGERS/STERS

RECTIFICATIE KENNISGEVING CONCEPT-BESLUIT 
OMGEVINGSVERGUNNING

Op de Gemeentepagina van de Nieuwe Meerbode van 31 mei 2023 is bij de Officiële 
Mededelingen en Bekendmakingen op pagina 15 een foutieve kennisgeving opgeno-
men. Onder het kopje KENNISGEVING VERLEENDE CONCEPT OMGEVINGSVER-
GUNNING (UITGEBREIDE PROCEDURE) is opgenomen:
De Kwakel
• 2022-116420, Vuurlijn 67A, het splitsen van een woning tot twee zelfstandige wo-

ningen (verzonden 11-04-2023).
Voor het uitbrengen van zienswijzen op dit document is een periode vermeld van 27 
april tot en met 8 juni 2023.
De bedoelde kennisgeving bevat een aantal onjuistheden. Het betreft het adres Vuur-
lijn 76a De Kwakel, niet Vuurlijn 67A De Kwakel. Het concept-besluit, dat is genomen 
naar aanleiding van de aanvraag voor het splitsen van een woning tot twee zelfstandi-
ge woningen op dit adres, betreft een weigering en geen toekenning. Wegens omstan-
digheden is echter de procedure aangehouden. Om die reden wordt het concept-be-
sluit thans niet ter inzage gelegd. Wanneer de procedure te zijner tijd hervat wordt, zal 
een terinzagelegging van het besluit gepubliceerd worden op de Gemeentepagina. U 
kunt dus het concept-besluit op dit moment niet inzien op het gemeentehuis of digitaal 
opvragen. Evenmin kunt u een zienswijze indienen op het concept-besluit.

Gemeente Uithoo
rn

Groningse taferelen noemt hij
deze willekeur van de overheid. 
“Een vriend van mij woont op de 
Bieslook en ontving eind april een 
brief waarin stond dat hij misschien 
in aanmerking kon komen voor 
compensatie vanwege geluidsover-
last. Op twee bijeenkomsten in mei 
zou meer uitleg gegeven worden.
Ik had geen uitnodiging ontvangen, 
maar wilde wel naar zo’n bijeen-
komst, want ik ervaar ook geluids-
overlast in mijn woning.” 
Minister Mark Harbers van het minis-
terie van Infrastructuur en Waterstaat 
stuurde de brief naar aanleiding van 
een zaak van negen gedupeerden 

die een verzoek indienden om 
nadeelcompensatie vanwege schade 
die zij hadden geleden door het anti-
ciperend handhaven. Zo’n 4600 
adressen rondom de luchthaven 
kregen de brief op de mat. 

Weinig antwoorden
Han bezocht de bijeenkomst op 15 
mei in De Gasterij, waar naar schat-
ting zo’n driehonderd man aanwezig 
was. Hij stelde veel vragen, maar 
kreeg weinig antwoorden. “Het was 
een frustrerende bijeenkomst. Het 
bleek dat het ging om slechts één 
handhavingspunt, dat bij het Alkwin 
Kollege staat, waarbij de grens-
waarde voor geluidsoverlast is over-
schreden. Maar bij navraag werd 
duidelijk dat handhavingspunten 
vaak wegens storing buiten gebruik 
zijn geweest. Alleen woningen 
binnen een bepaalde straal krijgen 
een vergoeding. Het gros van de 
inwoners komt dus niet in aanmer-
king, terwijl ook wij vliegtuigoverlast 
ervaren en woongenot derven. De 
Legmeer-west ligt in het verlengde 
van de startbaan en bewoners 
hebben enorm last van het vliegver-
keer, maar de beleidsmedewerkers 
van het ministerie wisten zelfs niet 
van het bestaan van de woonwijk. 
Vliegtuigen moeten eigenlijk richting 
de McDonalds en dan de polder in 
vliegen, maar vooral vrachtvlieg-
tuigen kunnen die scherpe bocht 
niet goed maken en komen dan 
recht over ons heen.” Han vindt dat er 
voor een beter beeld gekeken had 
kunnen worden naar klachten die 

binnengekomen zijn bij het
Bewoners Aanspreekpunt Schiphol. 
“Helaas wisten de medewerkers niets 
af van dit meldpunt.” 

Bezwaar
De hoogte van de vergoeding hangt 
af van de WOZ-waarde, de mate
van overschrijding en de duur van 
bewoning tussen november 2017
en oktober 2019. Daarna waren er 
minder overschrijdingen vanwege 
corona. “Mensen die zijn verhuisd 
kunnen ze niet meer benaderen, 
vanwege de privacy. Ze konden ook 
niet aangeven op basis van welk 
rekenmodel de feitelijke �nanciële 
compensatie die tussen de € 50,– en
€ 2200– ligt, wordt berekend. Het zou 
makkelijk zijn om iedereen een vast 
bedrag te geven. Veel ouderen hebben 
er moeite mee dat de aanvraag digi-
taal moet worden ingediend. De 
gemeente Uithoorn zou hen daarbij 
kunnen helpen, maar er was op die 
avond niemand van de gemeente 
aanwezig.” Han wijst op de aanpak van 
Aalsmeer, waar de gemeenteraad een 
brief stuurde naar de minister over de 
onrechtvaardigheid van de compen-
satie. Voor Han is de maat vol. “Er is 
hier sprake van rechtsongelijkheid. 
Het lijken wel Groningse toestanden 
of de toeslaga�aire. Daar zie ik ook de 
willekeur en onwetendheid van onze 
overheid. Ik wil opkomen voor de 
bewoners van Uithoorn. Ik roep 
iedereen op die overlast ervaart
een aanvraag in te dienen via 
www.luchtvaartindetoekomst.nl, 
dat kan tot en met 1 juli. Als een 
aanvraag wordt afgewezen, dan 
kunnen mensen contact opnemen 
met mij. We moeten dit gemeen-
schappelijk oppakken. In het kader 
van rechtsbescherming wordt dan 

Uithoorn - De buurman die op een oneven nummer woont krijgt wel een 
�nanciële compensatie voor de overlast van Schiphol, maar de bewoner 
aan de even kant van de straat niet. Die ongelijkheid is Han Bezuijen een 
doorn in het oog.

Nadeelcompensatie overlast 
Schiphol onrechtvaardig

een Awb-beroepsprocedure gestart. 
Ik heb een standard format om 
bezwaar in te dienen, dan gaan we 
de Raad van State overstelpen met 
beroepsschriften vanwege de rechts-
ongelijkheid.” Han heeft bij de Belas-
tingdienst gewerkt en daarna is hij
in de gezondheidszorg terecht 

gekomen tot zijn pensioen. Daar-
naast runt hij zijn eigen bedrijf So� 
Consultancy. “Ik kom op voor recht-
vaardigheid. Als we niets doen, lopen 
ze over ons heen.” Contact opnemen 
met Han Bezuijen kan via 
so�consultancy@kabelfoon.net of
via telefoonnummer 0297 325772.   
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Regio - Ruim twee jaar geleden,
op 29 april 2021, is de ‘nieuwe’ veer-
pont over de Amstel bij Nessersluis 
o�cieel in gebruik genomen. De 
veerpont vaart op elektriciteit en is 
veel duurzamer dan de oude pont, 
die op diesel de vele oversteken per 
dag maakte. Bij de ingebruikname 
is bepaald dat de pont dagelijks 
over de Amstel tussen Nessersluis 
en Nes aan de Amstel vaart tussen 
zes uur ’s morgens en acht uur
’s avonds. In het weekeinde gelden 
afwijkende tijden. Uit recente 
meldingen wordt duidelijk dat 
gebruikers van de pont ter plekke 
ervaren dat de pont herhaaldelijk 
tijdelijk uit de vaart wordt 
genomen, zonder dat daarover 
duidelijk door de gemeente is 
gecommuniceerd. Zo merken o.a. 
�etsende recreanten dat de Amstel 

voor hen een barrière blijkt. Dat zal 
ook gelden voor anderen die erop 

rekenden gebruik te kunnen maken 
van een oversteek over de Amstel 
met de veerpont.
Om duidelijkheid te krijgen in deze 
ongewenste situatie heeft het CDA 
vragen aan het college gesteld.
Zo wil het CDA onder andere weten 
welke contractuele verplichtingen 
van toepassing zijn in geval de 
exploitant de overvaart tijdelijk
en onvoorzien stremt. Ook wil het 
CDA weten hoe de gemeente, 
zowel ambtelijk als bestuurlijk, 
heeft gereageerd op de pogingen 
van de pontbaas om te communi-
ceren over de uitval, welke oplos-
singen de gemeente ziet om de 
uitval te voorkomen. Dat geldt ook 
voor oplossingen voor mensen die 
dachten gebruik te kunnen maken 
van de veerpont maar pas bij aan-
komst moesten constateren dat de 
pont onverwachts uit de dienst-
regeling was genomen.
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Vinkeveen - Op zondagmiddag
11 juni geeft Vocalgroup Gaudiozo 
een concert van een uur met 
gospels en popliedjes in de RK-kerk 
van Vinkeveen. Aanvang 15.00 uur. 

Wist u dat veel popmuziek z’n 
oorsprong vindt in de gospel-
muziek? De songs van Elvis zijn er 
een mooi voorbeeld van. Er worden 
oude gospels als ‘Down bij the 

riverside’ maar ook liederen zoals 
‘Old and Wise’ en duet ‘The Prayer’ 
(van Bocelli/Dion) gezongen,
afgewisseld met een verhaal
door verhalenvertelster Elza Vis.
Letta van Maanen begeleidt op 
piano en Gijs Wagenaar op 

contrabas. Gaudiozo hoopt op
net zo’n enthousiaste opkomst
als bij haar vorige concerten.
Er is gezellig ko�e en thee na 
a�oop. De toegang is vrij, maar
een bijdrage voor de onkosten
is van harte welkom.

Concert Gaudiozo in Vinkeveen

De Ronde Venen - Op donderdag-
middag 22 juni a.s. is het Zomerfeest 
in de Willisstee in Wilnis. Deze keer 
geheel in Jaren 50 stijl. ‘De Meisjes 
van de Radio’ nemen je mee op een 
muzikale zomerreis en het team van 
De Willisstee zorgt weer voor lekkere 
hapjes en drankjes. We beginnen om 
14.00 uur en rond 16.00 uur is het 
afgelopen.
Jasmijn en Aleid brengen een inter-
actieve voorstelling vol vrolijkheid en 
energie, rondom de grote ster van de 
show: de Radio! Een feest der herken-
ning met liedjes en radiogeluiden 
van wat langer geleden maar her-
kenbaar voor iedereen. Geniet van

swingend repertoire, luisterliedjes, 
meezingers en bekende radio-
spelletjes van toen. Dan zijn we alle-
maal weer even meisjes en jongens 
van de radio...
De activiteiten van de Stichting Tjitze 
Hesselius zijn gratis toegankelijk voor 
alleengaande ouderen uit De Ronde 
Venen, aanmelden is wel verplicht. 
Dat kan via info@tjitzehesselius.nl of 
via de Servicepunten. Het is mogelijk 
om vervoer te regelen naar de activi-
teiten. Indien je daar gebruik van wilt 
maken, geef dan je adres en tele-
foonnummer door. We bellen een 
dag van tevoren hoe laat je wordt 
opgehaald.

St. Tjitze Hesselius
organiseert Zomerfeest

De Kwakel - Op zaterdagavond
17 juni nodigt muziekvereniging 
Tavenu u uit voor een feestje tijdens 
het 22ste Midzomeravondfestival
in De Kwakel. Het thema dit jaar is 
‘Party time’. Zoals u gewend bent
van Tavenu wordt de muziek aan het 
thema aangepast, dus zal het een 
feestelijke avond worden waar zeker 
‘Ein festival der Liebe’, de kermishit 
van De Kwakel, niet zal ontbreken. 
Het Orkest van De Kwakel, de Slag-
werkgroep en de Steelband van 
Tavenu treden voor u op, en dit jaar 

zijn ook de danseressen van Jazz & 
Showballet Nicole er weer bij. Om
de feestvreugde te verhogen is er 
een gastoptreden van Feestkapel
de Blaaskaken uit Boskoop.
In verband met de renovatie van
het centrum, wordt het Midzomer-
avondfestival 2023 gehouden op
het kerkplein, Kwakelsepad 4 in
De Kwakel. Kom zoveel mogelijk 
lopend of met de �ets, omdat de 
parkeerruimte beperkt is.
Aanvang 20.00 uur en zoals altijd
is de toegang gratis.

Midzomeravondfestival
in De Kwakel

’Waarom zoveel uitval bij pontje’

CDA De Ronde Venen raadslid Coos 
Brouwer die zich destijds sterk maakte 
voor de aanschaf van de nieuwe 
veerpont, die vaart op elektriciteit.

Uithoorn - Vorige week woensdag-
ochtendvroeg rond 05.00 uur werd 
de brandweer opgeroepen voor een 
zinkende boot aan de Amsteldijk-
Noord ter hoogte van het voormalige 
Cindu kantoor. Ter plaatse bleek een 
klein, oud en vervallen jacht hele-
maal scheef in de touwen te hangen 

en half onderwater verdwenen. De 
duikers van brandweer Mijdrecht 
hebben onderzocht of er zich 
niemand meer aan boord bevond 
waarna alle eenheden retour kazerne 
gingen. Het is verder aan de 
gemeente wat er met het wrak
moet gebeuren.  Foto: Jan Uithol.

En nu is het aan de gemeente...
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Uithoorn - Het watersportevene-
ment Optimist on Tour streek van 25 
tot en met 27 mei neer in Uithoorn. 
Ook deze derde editie werd georga-
niseerd door de stichting Uithoorn 
aan de Amstel, voorheen SPUK.
Voorzitter Gidus Buisman vertelt.

Wat is het precies, Optimist on Tour?
“Optimist on Tour is een landelijk, 
rondreizend watersportevenement 
voor basisschoolkinderen. Scholieren 
van groep vijf tot en met acht 
kunnen gratis kennismaken met 
watersporten als suppen, kanovaren 
en zeilen in een optimist, een één-
persoonszeilbootje. Voor het edu-
catieve aspect is er op de wal een 
waterlaboratorium, waar de kinderen 
leuke proeven kunnen doen.”

Hoe kun je meedoen?
“Voor donderdag en vrijdag loopt de 
inschrijving via de basisscholen. Op 
donderdag en vrijdag na schooltijd 
en op zaterdag kunnen individuele 
kinderen uit de omgeving meedoen. 
Ook gratis.”

Gratis? Wie betaalt het dan?
“Alle kosten worden betaald door het 
Initiatievenfonds, het Ondernemers-
fonds en de stichting Uithoorn aan 
de Amstel. Het mooie is dat kinderen 
van wie de ouders zich het niet 
kunnen veroorloven, ook kunnen 
leren suppen, kanovaren en zeilen. 
Op een laagdrempelige en veilige 
manier.”

Hoe is Optimist on Tour in Uithoorn 
terechtgekomen?
“Ik ben een groot liefhebber van 
zeilen en windsurfen en heb zelf ooit 
leren zeilen in een optimist. Door 

mijn liefde voor de watersport woon 
ik sinds kort zelfs aan het water.
In 2021, in coronatijd, voer ik door 
Amsterdam en zag ik bij het Scheep-
vaartmuseum allemaal kleine zeil-
bootjes en een heleboel blije 
kinderen en ouders. Het zag er 
geweldig uit. Dit was iets dat nog 
mócht! Ik dacht meteen, dit moeten 
we naar Uithoorn halen. Ter plekke 
heb ik contact gelegd en direct een 
paar data in optie genomen. Het jaar 
2021 zat eigenlijk al vol, maar door 
corona vielen er wat gaten in de 
planning. Bij de gemeente kreeg ik 
geen akkoord, maar bij roeivereni-
ging Michiel de Ruyter lukte het wel. 
Dat is privéterrein, dus we hadden 
geen vergunning nodig. Drie 
maanden later vond de eerste editie 
van Optimist on Tour plaats.”

En toen naar het Oude Dorp?
“Nee, de tweede editie in 2022 was 
ook bij Michiel de Ruyter, want er 
waren nog steeds coronabeper-
kingen. De roeivereniging is natuur-
lijk een fantastische plek, maar het 
leek mij het allermooiste om Opti-

mist on Tour naar het Oude Dorp van 
Uithoorn te halen. Als er één dorp is 
dat zich leent voor een watersport-
evenement midden in het dorpscen-
trum, dan is het Uithoorn wel! Door 
tijdig te starten met onder andere de 
vergunning is dat dit jaar dus gelukt! 
De horecaondernemers aan de kade 
waren ook direct enthousiast. Zo’n 
evenement brengt veel gezelligheid 
en reuring in het dorp.”

Organiseert de stichting Uithoorn 
aan de Amstel meer evenementen?
“In principe niet. Uithoorn aan de 
Amstel is een initiatief dat alles wat 
mooi, leuk en interessant is aan 
Uithoorn en De Kwakel onder de 
aandacht brengt en promoot. Dan 
doen we via onze website, social-
mediakanalen en de jaarlijkse gids 
‘Uithoorn & De Kwakel, ontdek het’. 
We sponsoren en ondersteunen de 
promotie van leuke evenementen. 
Maar de coronaperiode was een 
uitzonderlijke tijd, die vroeg om 
bijzondere initiatieven. We hebben 
toen onder meer de culinaire 
wandeltochten Happen & Stappen 
georganiseerd.”

Volgend jaar weer Optimist on Tour?
“Als we het geld weer bij elkaar 
kunnen krijgen, zeker. De drie 
fondsen die het evenement spon-
soren werken goed samen, dus ik 
heb goede hoop. Het enthousiasme 
van de kinderen, ouders en toe-
schouwers motiveert ons om de 
schouders er weer onder te zetten. 
Overigens zijn er een heleboel leuke 
foto’s gemaakt, die je kunt vinden op 
onze website en social media. Leuk 
om te kijken of je er opstaat. Het is 
sowieso een aanrader om onze 
website en socialmediakanalen te 
volgen. Dan mis je niks leuks of inte-
ressants in Uithoorn en De Kwakel!”
Kijk op www.uithoornaandeamstel.nl 
en volg Uithoorn aan de Amstel op 
Facebook en Instagram.

RICK FM

Zondag in ‘Sport & Co’, 11.00 - 13.00 uur: 
Interviews met o.a. Ria Tammer, één van 
de tien gedecoreerden, die dit jaar bij de 
lintjesregen Koninklijk onderscheiden 
werden tot Lid in de Orde van Oranje-
Nassau. Patrick van Houten van Fortvarend, SUP lessen en verhuur. 
UWTC BMX over de Topcompetitie 5 BMX Wedstrijd, 18 juni in Uithoorn.   

Rick FM weekoverzicht Radio programma’s:
Maandag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek

06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland 
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - Uur van Puur, Muziek & Info 
19:00 - Amstelland Top 30, Muziekprogramma
21:00 - Pop Reünie, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Dinsdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
19:00 - Reggae Festival, Muziekprogramma
21:00 - Laterrr!, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Woensdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - Uit de Kunst, Cultuurprogramma (H)
19:00 - Goedenavond Amstelland, Muziekprogramma
21:00 - Amstelland Op Weg Naar Morgen, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Donderdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - Door de Mangel, Talkshow i.s.m. Radio Aalsmeer
19:00 - Soul� les, Muziekprogramma
21:00 - Happy Hour, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Vrijdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Historische Top 40, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Muziekprogramma
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Amstelland Top 30, Muziekprogramma (H)
17:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
19:00 - Moes Draait Door, Muziekprogramma
21:00 - Pre Party, Muziekprogramma
22:00 - Apenkooien, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Zaterdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek 
07:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziekprogramma 
10:00 - Hit Museum, Muziekprogramma
12:00 - Terug Blikken, Muziekprogramma 
14:00 - Wie kent Sjors, Muziekprogramma
16:00 - Het Tussendoortje, Muziekprogramma
17:00 - Het Tussendoortje, Live Sportprogramma
18:00 - 60’s en 70’s, Muziekprogramma
20:00 - The Connection I Feel Free, Muziekprogramma 
22:00 - Tracks, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Zondag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek 
07:00 - Goedemorgen Amstelland, Non-Stop Muziek
09:00 - The Good Guys, Muziekprogramma
10:00 - Uit de Kunst, Cultuurprogramma
11:00 - Sport & Co, Sport & verenigingsnieuws
13:00 - Rood Wit Blauw, NL Muziekprogramma
14:00 - Het Tussendoortje, Live Sportprogramma
17:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
19:00 - Country Roads, Muziekprogramma
20:00 - Nerdalert, Muziekprogramma
22:00 - ‘t Marjolijstje, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Complete programma informatie en actueel nieuws over de programma’s 
met o.a. interviews en gasten op de website www.rickfm.nl, Facebook en 
Twitter. De radioprogramma’s zijn 14 dagen na de uitzending ook terug te 
luisteren via uitzending gemist; https://www.rickfm.nl/radiogemist/overzicht

Kinderen genoten weer volop 
van Optimist on Tour

Gidus Buisman (links) met Thijn en Romanie van Optimist on Tour.

Uithoorn - De achterdeur die onbe-
doeld op een kier stond voor de komst 
van datacenters is donderdagavond 
door de gemeenteraad dichtgegooid. 
Met het aannemen van het Paraplu-
plan Datacenters is duidelijk gemaakt 
dat er geen datacenters welkom zijn in 
de gemeente Uithoorn. Teleurstellend 
voor Gregor Snip en zijn collega’s
van Switch Datacenters die hun oog 
hadden laten vallen op een leeg-
staand pand in De Kwakel. Zij hadden 
al vergunning om in het leegstaande 
pand van Levahrt een datacenter te 
bouwen. 
André Jansen noemde het voorstel 
voor dat datacenter sympathiek. Het is 
een duurzaam, circulair en groen plan 
en het ligt vlakbij andere datacenters 

op Schiphol-Oost. Afgezien van de 
bemoeizucht van de provincie vond 
hij dat het plan prima past binnen de 
strategie van de gemeente. Hij stoorde 
zich aan de uitspraak van het College 
vorige week in een ingezonden stuk
in de Nieuwe Meerbode, dat de 
gemeente geen datacenters wil, want 
die beslissing moest de gemeenteraad 
die avond nog nemen. Andere 
partijen gingen niet mee in zijn argu-
mentatie. Pim Boswijk (DUS!) vond dat 
er behoefte was aan kaders en wilde 
zich aansluiten bij de Datacenter Stra-
tegie van de provincie Noord-Holland. 
Ook Els Gasseling gaf aan dat de PvdA 
het raadsvoorstel zou steunen. 
Wethouder Jan Hazen legde nogmaals 
uit dat hij met het Parapluplan Data-

centers wil voorkomen dat er op 
andere locaties in de gemeente ook 
datacenters zouden verschijnen. Hij 
benadrukte dat het nu niet gaat over 
hoe duurzaam het datacenter in De 
Kwakel is, maar over de komst van alle 
datacenters in de gemeente Uithoorn. 
Volgens Hazen laten de regels geen 
ruimte om een uitzondering te maken, 
want dan zal de provincie ingrijpen. 
Jansen betreurde het dat het data-
center in De Kwakel de dupe wordt, 
maar het CDA stond wel achter het 
voorliggende Parapluplan. Uiteindelijk 
stemden alle partijen voor het 
bestemmingsplan Parapluplan Data-
centers. Daarmee is de strijd nog niet 
ten einde. De directie van Switch 
Datacenter gaat kijken of ze een 
kleiner datacenter kunnen bouwen. 
Voorlopig lopen er verschillende
juridische procedures waarover een 
rechter zich zal buigen.

Geen datacenters in de 
gemeente Uithoorn
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De Ronde Venen - Zodra asielzoekers 
een verblijfsvergunning krijgen, 
worden ze o�cieel aangeduid status-
houders of vergunninghouders. Het 
Centraal Orgaan opvang asielzoekers 
(COA) koppelt deze vergunning-
houders aan gemeenten. Gemeenten 
moeten statushouders passende 
woonruimte aanbieden. O�cieel 
bepaalt een gemeente zelf of mensen 
met een verblijfsvergunning recht 
hebben op voorrang bij een sociale 
huurwoning. Er geldt wel een ver-
plichtende regel: gemeenten hebben 
tien weken de tijd om die woonruimte 
te vinden. Gemiddeld duurt het langer 
voor een woning aangeboden wordt, 
omdat er te veel weinig woningen zijn. 

Als de gemeente een woning heeft 
gevonden, hebben vergunning-
houders twee weken de tijd om te 
verhuizen. De Rijksoverheid bepaalt 
elk half jaar per gemeente een zoge-
heten taakstelling. Die taakstelling 
geeft aan hoeveel vergunninghouders 
per gemeente een plaats moeten 
krijgen om te wonen.
In de periode van januari tot en met 
juni 2023 moet er voor 21.200 status-
houders huisvesting zijn. In de tweede 
helft van 2023 moeten alle gemeenten 
samen voor (minimaal) 27.300 status-
houders huisvesting leveren. Dat 
maakte VVD-staatssecretaris Eric van 
der Burg (Justitie en Veiligheid) vorige 
maand bekend in de Staatscourant. 

Over de eerste helft van 2023 is
nu nog een achterstand van vele 
duizenden woningen. In de eerste 
helft van dit jaar moeten de
26 Utrechtse gemeenten huisvesting 
bieden voor 1.651 statushouders. De 
o�ciële taakstelling voor gemeente 
De Ronde Venen tot 1 juli is 54. Het 
werkelijke aantal statushouders waar 
woonruimte voor aangeboden moet 
worden is lager, namelijk 29. Dit komt 
omdat De Ronde Venen vorig jaar aan 
meer statushouders huisvesting heeft 
aangeboden dan wettelijk verplicht 
was. In de gehele provincie Utrecht
is momenteel nog een achterstand
van ruim 600 op de taakstelling voor 
de eerste helft van dit jaar. Alleen
De Ronde Venen en de gemeente 
Woudenberg hebben enkele status-
houders meer ondergebracht dan de 
verplichte taakstelling.

De Ronde Venen - Het bestuur van 
de provincie Utrecht wil extra wind-
turbines plaatsen om in 2030 de 
energiedoelen te halen. Onderzocht 
wordt op welke locaties dat kan. Die 
zoektocht vindt ook in gemeente De 
Ronde Vinden plaats. Voorafgaand 
aan de�nitieve besluitvorming moet 
onderzoek worden gedaan naar de 
gevolgen voor de natuur en het 
landschap. Die uitkomsten worden 
gepubliceerd in een milieue�ect-
rapportage (MER). De zogeheten 
Commissie MER controleert als
onafhankelijke organisatie zowel de 
juistheid als de volledigheid van de 
onderzoeksonderwerpen en heeft 
daar advies over uitgebracht.

Adviseren
Deze commissie is bovendien 
bevoegd om het provinciebestuur te 
adviseren alsnog aanvullende infor-
matie te verzamelen en de uitkom-
sten daarvan op te nemen in de 
eindrapportage. Inmiddels zijn de 
bevindingen van de Commissie MER 
bekend. Nu moet het Utrechtse 
provinciebestuur een besluit nemen 
over dat uitgebrachte advies.
Het advies van de Commissie MER 
luidt: “Breng de milieue�ecten van 
kansrijke windenergielocaties in 
beeld. Onderzoek daarna de milieu-
gevolgen van verschillende combi-
naties van windenergielocaties.” 
Volgens de commissie ligt er nu een 
goede onderzoeksopzet voor het 
milieue�ectrapport.

Twee onderzoekslijnen
Volgens de Commissie MER is het 
noodzakelijk om twee onderzoeks-
lijnen op te zetten om een compleet 
beeld te kunnen krijgen van de
milieugevolgen. De mogelijke wind-
energielocaties moeten daarom elk 
afzonderlijk worden onderzocht én 
daarnaast adviseert de Commissie 
MER  om onderzoek te doen naar 
combinaties van windenergie-
locaties.
De Commissie adviseert om bij het 
onderzoek diverse uitgangspunten 
te gebruiken, zoals het zoveel moge-
lijk concentreren van windenergie, 
maar ook om gebieden met veel 
natuurwaarde te vermijden. Al die 
belangrijke milieu-informatie moet 
bijdragen om te komen tot gedegen 
besluitvorming over uiteindelijke 
locatiekeuzes.

Forten in De Ronde Venen
Ook adviseert de commissie onder-
zoek naar de e�ecten van hoge wind-
turbines op het milieu en het cultu-
rele erfgoed. Daarbij zou gebruik 
gemaakt kunnen worden van voor-
beeldvisualisaties. Zo zouden de 
besluitvormers een goed beeld 
kunnen krijgen van de gevolgen voor 
de verschillende landschappen, zoals 
het gebied van het werelderfgoed 
Hollandse Waterlinies, met de forten 
van de stelling van Amsterdam toe 
behoren. In gemeente De Ronde 
Venen staan zes forten. Daarvan is

het fort bij Abcoude de bekendste. 
Dat voormalige verdedigingswerk ligt 
tussen het riviertje de Angstel en de 
spoorlijn. 

Notitie Reikwijdte en Detailniveau 
Niet alleen de Commissie MER  heeft 
gekeken naar de eventuele milieu-
e�ecten. Ook inwoners en organisa-
ties hebben hun zienswijzen kunnen 
inbrengen. Dit kon door te reageren 
op de Notitie Reikwijdte en Detail-
niveau (NRD), die tot begin april van 
dit jaar ter inzage is gelegd. Daarin is 
te lezen welke milieue�ecten onder-
zocht worden, hoe dit gebeurt en 
voor welke gebieden.
De ingediende zienswijzen kunnen 
leiden tot aanpassingen in de de�ni-
tieve uitvoering van de milieuonder-
zoeken. Binnenkort stelt de provincie 
Utrecht deze NRD vast. Een onafhan-
kelijk bureau zal op de onderzoeken 
uitvoeren en vervolgens een MER 
opstellen. De uitkomsten van die MER 
kunnen door gemeenten gebruikt 
worden om zelf met windenergie aan 
de slag te gaan of dit te laten doen 
door de provincie Utrecht. 

Provincie beperkt advisering 
In veel landen gaat de MER over meer 
dan alleen de gevolgen voor het 
milieu. Daar wordt ook onderzoek 
gedaan naar sociale e�ecten gekeken. 
Dit geldt niet als wettelijke verplich-
ting in Nederland. Toch zijn er 
gemeenten en provincies die juist wel 
de sociale e�ecten willen meenemen 
in het onderzoek.
Daarom heeft de Commissie MER 
een ‘Handreiking Sociale E�ecten in 
milieue�ectrapportages’ gemaakt en 
beschikbaar gesteld. Toch heeft de 
provincie Utrecht niet aangegeven 
die sociale e�ecten ook te willen 
betrekken in het onderzoek. Daarom 
heeft de Commissie MER  hierover 
geen advies kunnen geven. 

De Ronde Venen
Op bovenstaande kaart (bron: NOS)
is goed te zien dat de Ronde Venen 
duidelijk in beeld is voor het plaatsen 
van windturbines. Eerder is die plaat-
sing door de gemeente in heldere 
bewoordingen afgewezen. Vraag is en 
blijft of de provincie het besluit van 
gemeente De Ronde Venen nietig zal 
verklaren en terzijde zal schuiven.

Potentiële onderzoeksgebieden windenergie Provincie Utrecht.

Verplicht Provincie Utrecht hoge 
windturbines in De Ronde Venen?

LEZERSPOST

Ik begrijp uw ingezonden artikel in de vorige editie. Niets is erger dan 
geluidsoverlast, zeker op mooie dagen! Ik woon zelf in de buurt van de 
nieuwe ‘�etsrotonde’ en kan uw mening delen.
Enige jaren geleden hebben ze op dit punt ook getracht de snelheid te 
verminderen door middel van ‘pannenkoeken’ op de weg, nu de huizen 
stonden te trillen als de streekbussen eroverheen gingen.
Dit alles was bedoeld, niet tegen het zware verkeer, maar juist tegen de 
auto’s die met twee wielen door de bocht kwamen. Grootste ergernis tot 
nu toe: die enkele auto, maar ook zeker die crossmotor, die weet dat hij/
zij niet aangepakt wordt voor die veel te harde uitlaat. En deze dan ook 
lekker test in vijf keer doorschakelen tussen alle bochten en drempels in.
Ik wil wel even uw mening afzwakken over het vrachtverkeer. Uiteraard 
zijn er altijd uitzonderingen maar over het algemeen houden de meeste 
chau�eurs rekening met zichzelf en hun lading en gaan dus niet hard 
over de drempels en de rotonde. En houden ze hun gemak als ze in de 
buurt van scholen komen. Ook zijn de meeste wagens inmiddels naar de 
Euro 6 of zelfs al Euro 7 norm, wat niet alleen schoner maar ook aanzien-
lijk stiller is. Zelfs veel koelmotoren die aan moeten staan voor onze verse 
goederen worden steeds meer elektrisch.
Mijn schrijven is bovenal bedoeld wat u als sluipverkeer betiteld.
Mijdrecht staat landelijk bekend omdat we op het industrieterrein veel 
bekende bedrijven hebben. Maar de diverse richtingen vanaf deze locatie 
zijn nooit goed aangepast op de enorme groei van bedrijvigheid. Het is 
zeker een aanwinst geweest dat de verkeerslichten weg gingen bij de 
brandweerkazerne, ondertussen zie je per maand dat de Industrieweg 
meer en meer een doorgaande weg wordt dan een ontsluiting van de 
bedrijven. Kortgezegd: het is een ramp om vanaf de bedrijven of zijstraten
de Industrieweg op te komen. En nog erger: het is gemakkelijker om 
maar naar de eigen rijrichting te gaan. Wat in mijn geval inhoudt dat ik 
veiliger over het Ho�and naar de N201 ga dan via de normale ontsluiting.
Het volgende wat ik ook veel zie is dat met name buitenlandse chau�eurs 
de navigatie aanhouden en via het Ho�and en de (veel te kleine) rotonde 
naar de grote bedrijven worden geleid. Een niet logische route maar een 
tekortkoming op de meeste navigatiesystemen. Hetzelfde zie je al ruim 
anderhalve maand gebeuren bij de voormalige Meijert waar deze wagens 
staan te keren. Vanaf de bedrijven op de Oosterlandweg wordt deze route 
aangegeven naar de N201. Weten zij veel wat er op dat bord staat wat 
dwars op de weg staat bij de bibliotheek??
Het vrachtverkeer over de Dukaton neemt helaas geen sluiproute, maar 
de beschikbare route naar de Hoef, Nieuwveen, Nieuwkoop en verder. 
Afsluiten van deze route zal een verplaatsing zijn naar de andere kant van 
Mijdrecht waar ook een 30 km-zone is maar met heel veel zijstraten en 
veel �etsende kinderen.
Maar dan gaan jullie toch ‘gewoon normaal’ via de N201 en dan de
Ringdijk 2e Bedijking?
Ook die bewoners zullen in de pen klimmen als het verkeer daar gaat 
toenemen. Heel begrijpelijk dat ze daar ook al de snelheid hebben willen 
verminderen van het huidige verkeersaanbod. Maar ook één van de 
redenen waarom het (lokale) vrachtverkeer liever niet via die route gaat. 
Ik heb grote vraagtekens of de situatie voor de bewoners aldaar een 
verbetering is geworden.
Bij de andere bochten in de dijk moeten de vrachtwagenchau�eurs dan 
hun helm opzetten omdat je letterlijk van boven naar beneden en van 
links naar rechts wordt geslingerd, mede omdat je zoveel hoger zit dan in 
een personenwagen. Laat staan wat er met de lading gebeurd.
Deze ‘alternatieve’ route wil je dus eigenlijk vermijden en val je terug op 
de route die nu ter discussie staat.
Ik hoop dat ik een beeld vanuit de vrachtwagen heb kunnen schetsen en 
sta open voor een gesprek met de bewoners van het Dukaton in het 
vinden van oplossingen.
Paul Bakker

Beste bewoners aan het Dukaton,

Mijdrecht – De afgelopen week zijn
er twee prijswinnaars verrast op de 
Mijdrechtse markt. Zij hadden de
afgelopen twee weken meegedaan 
met de ‘kruiwagenrace’-actie. Als je iets 
gekocht had bij een marktkoopkraam 
kreeg je een lotje. Daarop zette je je 

naam en adres en stopte deze in een 
daarvoor bestemde ton op de markt. 
Donderdag jl. werden er twee lotjes 
getrokken en deze twee mochten met 
een kruiwagen langs alle kramen, waar 
ze van allen een leuk prijzen ontvingen. 
Op onderstaande foto’s de winnaars.

Leuke marktactie: kruiwagenrace

Gemeente De Ronde Venen
doet het goed

Mijdrecht - Op vrijdag 9 juni is er 
weer de maandelijkse bingo van 

De Lijnkijkers in de kantine van 
Argon. De zaal gaat open om 
19.30 uur en de eerste ko�e of 
thee is gratis.

De hoofdprijs deze maand is
een waardebon van 300 euro
te besteden bij Blue’s Basic in 
Mijdrecht.

Bingo bij Argon
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Uithoorn - De Kwakel - Vorige 
maand sprak wethouder Ferry
Hoekstra (Wonen) met vijf jongeren 
uit De Kwakel. Op 6 april waren 
Kwakelse jongeren al in grote
getale naar de vergadering van de 
raadscommissie Wonen en Werken 
gekomen. De vergadering was 
gewijd aan de nieuw op te stellen 
Woonvisie. De jongeren vroegen 
daarop een gesprek aan met de 
wethouder, speci�ek over de
situatie in De Kwakel. 

Karig
Het woningaanbod in Uithoorn en 
De Kwakel is karig. Dit is overigens 

niet alleen een lokaal probleem;
het speelt ook regionaal en landelijk.
Het is lastig om aan een betaalbare 
woning te komen, zeker als starter
op de woningmarkt. Jongeren uit
De Kwakel wilden hier graag over 
praten met wethouder Ferry Hoek-
stra. Het werd een goed gesprek. 
“Het is gewoon complex om in deze 
tijd een betaalbare woning te vinden. 
Als gemeente kijken we hoe we 
daarmee rekening kunnen houden, 
ook in onze nieuwe Woonvisie. Maar 
er speelt meer! De beperkte ruimte in 
De Kwakel is een gegeven, ook voor 
ons als gemeente. Daarnaast hebben 
we te maken met provinciale en 

landelijke regelgeving. Het is daarom 
verstandig om behalve met de 
gemeente ook met de provincie in 
gesprek te gaan”, aldus Hoekstra. 

Alternatieve mogelijkheden
In het gemeentehuis spraken de 
wethouder en de jongeren ook
over alternatieve mogelijkheden en 
kansen, zoals de beschikbaarheid 
van kluswoningen. Of vestiging 
buiten het dorp. Want hoewel duide-
lijk was dat Kwakelse jongeren graag 
in hun dorp willen blijven, zien zij 
een woning in Uithoorn of een 
andere nabijgelegen gemeente als 
een alternatief. Als knelpunt gaven
zij daarbij wel aan dat “wat je tegen-
woordig kunt krijgen niet in verhou-
ding staat tot de prijs die je ervoor 
betaalt”.

De jongeren volgden het advies
van wethouder Hoekstra trouwens 
prompt op: na hun gesprek gingen 
zij richting provincie. Daar mochten 
ze inspreken bij de VVD-fractie. De 
fractieleden erkenden het probleem; 
ze zegden toe te zullen proberen om 
meer maatwerk en meer �exibiliteit 
ten aanzien van beleidsmaatregelen 
op te nemen als punten in het
coalitieakkoord waar zij momenteel 
aan werken. Kortom, goede stappen 
in de richting van een groter 
woningaanbod .

Uithoorn - Een half jaar na de Alge-
mene Beschouwingen is het tijd voor 
de Kadernota, waarin het college
van B&W inzicht geeft in de �nanciële 
vooruitzichten en met voorstellen 
komt die eraan moeten bijdragen
dat Uithoorn een aantrekkelijke leef-
gemeenschap blijft. Alle politieke 
partijen kregen tijdens de gemeente-
raadvergadering de tijd op de Kader-
nota te reageren.

Gemeentebelangen
Namens Gemeentebelangen 
benoemde Herman Bezuijen aller-
eerst het probleem van huisvesting. 
Iedereen wil dat er meer gebouwd 
wordt, maar niemand wil dat in zijn 
achtertuin. Hij zag het als taak van de 
raadsleden om het algemene belang 
te laten prevaleren boven het indi-
vidu. Hij wees op de particuliere ini-
tiatieven die er steeds meer zijn en 
diende een motie in waarin hij het 
college opriep de mogelijkheden
te bespreken met de provincie voor 
woningbouw in de nabijheid van de 
Stelling van Amsterdam. De motie 
werd door alle partijen gesteund.
Gemeentebelangen maakte zich 
zorgen om de jeugd. De partij vindt 
het belangrijk om de ontwikkeling 
van data gedreven sturing te blijven 
volgen. Ook stipte Bezuijen de 

vergrijzing aan en vroeg aandacht 
voor mantelzorgers. De opvang van 
statushouders vond hij een positieve 
uitschieter, maar hij riep de raads-
leden op hier goed over te commu-
niceren.
Verder noemde Bezuijen de 
Uithoornlijn een voorbeeld van plan-
ning gebaseerd op ervaringen uit het 
verleden. “Dankzij het verleden staan 
we waar we nu staan. Gemeente-
belangen kijkt graag vooruit, maar 
realiseert zich, dat onze toekomst 
gebouwd wordt op geschiedenis.”

DUS!
De Uithoornlijn, het Legmeerbos, 
opvang in ’t Buurtnest en verhoging 
van de energietoeslag: Judith
Beuse benoemde een aantal recent 
behaalde resultaten waar DUS! blij 
mee is. Volgens haar doet de 
gemeente het goed, maar er komen 
intensieve jaren aan. Vanaf 2026 
wordt het �nancieel spannend en ze 
roept dan ook op om te reserveren en 
te sparen. Ook wilde ze de bestuurs-
kracht versterken. Speci�ek noemde 
ze tijdige informatieverstrekking
aan de raad. Ook DUS! maakte zich 
zorgen over de mentale gezondheid 
van de jeugd en wilde zich richten op 
preventie bijvoorbeeld door samen-
werking met scholen. Naast het 

welzijn van de jeugd vond DUS! duur-
zaamheid erg belangrijk. Daarom 
diende de partij twee moties in. 
Daarmee wilde de partij een concrete 
invulling zien voor de 1,68 miljoen 
voor de komende jaren en een Plat-
form Duurzaamheid oprichten. Beide 
moties kregen niet genoeg steun. 
Voor het bouwen van woningen vond 
Beuse vernieuwende concepten zoals 
het Knarrenhof goede oplossingen. 
Ze hoopte dat er ondanks de druk om 
te bouwen ook oog blijft voor groen. 
Ze benadrukte hoe mooi Uithoorn 
ligt in een uniek polderlandschap en 
dat we dat moeten koesteren.

VVD
Nick Bergman begint met een 
compliment voor het werk dat is 
verzet voor de Kadernota. Maar ook 
sprak hij zijn zorg uit vanwege de 
ambities die druk op de organisatie 
toevoegen. “Het ene beleidsdoel is 
nog niet behaald of er worden alweer 
nieuwe aan het lijstje toegevoegd.” 
Bergman noemde de drie ideeën
die het college wil uitwerken: sparen 
vooraf in combinatie met reserve 
dekking kapitaallasten, reserve voor 
duurzaamheid en herbezinnen van 
taken. Volgens Bergman is een 
moment van herbezinnen zo slecht 
nog niet. Het ziet er �nancieel niet 

rooskleurig uit en er zullen keuzes 
gemaakt moeten worden. Bergman 
adviseerde het opstellen van contro-
leerbare voortgangsindicatoren 
(KPI’s), zodat er geen verrassingen 
van acht ton meer boven tafel 
komen. De Kadernota schetst de 
eerste contouren voor de komende 
jaren en daarin kon de VVD zich 
prima vinden.

CDA
Het CDA vond dat er niet zoveel 
veranderd is en zag geen reden tot 
gejubel. Het zag vooral een wankele 
�nanciële positie en een traditie van 
budgetoverschrijdingen. André 
Jansen riep op om rekening te 
houden met �nanciële tegenvallers. 
“De verschillende crises hebben
een vergrootglas gelegd op de uit-
dagingen van deze tijd.” Daardoor viel 
het CDA vooral schaduwzijden op, 
zoals doorgeslagen individualisering 
en een tekort aan vrijwilligers. Jansen 
raadde aan om kritisch naar de 
uitgaven te kijken. “We zien de
�nanciële onhoudbaarheid als
een sneltrein op ons af komen.”

PvdA
Els Gasseling begon ook over de 
�nancieel onzekere situatie en was 
het eens met het besluit om vooraf te 
sparen door incidentele meevallers te 
reserveren. Ze hoopte dat het niet tot 
bezuinigen komt. Ze vond het mooi 

dat er geld beschikbaar komt voor 
duurzaamheid en steunde de keuzes 
die het college maakt inzake verster-
king wijkteams, sociale program-
mering De Kuijper en versterking 
verbinding cultuur met welzijn en 
jeugd. De versterking van rechts-
bescherming voor kwetsbare in-
woners trok de aandacht van de 
PvdA. “Het is toch wel wrang dat
de overheid geld uitgeeft, zodat 
inwoners niet verdwalen in een woud 
van wet- en regelgeving van die over-
heid zelf.” Verder wacht de partij het 
debat over de Woonvisie en de Nota 
bestaanszekerheid af.

GU
Jeroen Albers was blij met de 
aandacht voor de natuur zoals 
bijvoorbeeld het Legmeerbos. Voor 
het realiseren van nieuwe woningen 
keek hij naar het industrieterrein. Hij 
pleitte ervoor om op termijn de Aals-
meerbaan van Schiphol te sluiten, 
want dan ontstaan er ongekende 
mogelijkheden in de verpauperde 
glasbouwgebieden. Groen Uithoorn 
was voorstander van een Programma 
Duurzaamheid, want dat raakt ons 
allemaal. Hij vond dat er nu plannen 
moeten worden gemaakt om 
robuust en gelouterd 2026 in te gaan 
en de Kadernota kon dan ook op 
steun van Groen Uithoorn rekenen. 
Zo werd de Kadernota 2024-2027 
met algemene stemmen vastgesteld.

Kadernota Uithoorn vastgesteld

Herman Bezuijen
(Gemeentebelangen)

Judith Beuse
(DUS!)

Nick Bergman
(VVD)

André Jansen
(CDA)

Els Gasseling
(PvdA)

Jeroen Albers
(Groen Uithoorn)

Kwakelse jongeren bespreken 
woningtekort met wethouder

LEZERSPOST

Dat de woningen in Thamerdal aan renovatie of nieuwbouw toe zijn
is helder. Voorbeelden zijn de Bernhardlaan en het stuk tussen van
Oldenbarneveltlaan en de Christinalaan. Nu lijkt het er op dat vervanging 
te duur uitpakt. Woningen in de Beatrixlaan en Christinalaan staan al tijd 
leeg, maar er gebeurt niets meer.
Nu wordt er wateroverlast als argument aangevoerd om de plannen
aan te passen. In 2005 heeft de wijk inderdaad blank gestaan, maar
een dergelijke hoeveelheid water had nooit verwerkt kunnen worden.
En nu blijkt juist aanpassing en verbouwing (van de Bovenboog) tot 
wateroverlast te leiden.
Bovendien ligt de Beatrixlaan helemaal niet in het Thamerdal, maar
op het Bovenland, dus dan klopt daar de redenatie wateroverlast niet.
Thamerdal is zo ruim opgezet, met heel veel groen/grasvelden/tuinen,
dat dit eigenlijk niet beter kan.
Toch zijn er nu plannen om de hele wijk drastisch te veranderen.
En er moeten huizen worden toegevoegd; hetgeen dan weer niet te 
rijmen valt.
Hoogbouw komt nu ineens uit de hoge hoed. Dit alles zou de wijk
van ‘het tuinpad van mijn vader’ ineens geheel doen verdwijnen.
Het unieke zit hem juist in de opbouw van de wijk met het vele groen
en de �jne leefomgeving.
Blijkbaar zijn er extra argumenten nodig. Het lijkt wel of men huur-
woningen het geld voor renovatie/nieuwbouw niet waard vindt.

Hopelijk blijft de structuur in stand en blijft de uitstraling van het
mooie Thamerdal zo als het is.
Uithoorn raakt al zo veel ‘van vroeger’ kwijt, dat hier wat mij betreft
goed over nagedacht moet worden.

Roland van der Neut

Thamerdal
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Mijdrecht - Met de ondertekening 
van de anterieure overeenkomst is 
een belangrijke stap gezet voor de 
realisatie van Het Oosterland aan
de rand van Mijdrecht, met maar 
liefst 795 tot 830 woningen waarvan
minimaal 55% betaalbare huur/koop 
woningen. Wethouder Huib Zeven-
huizen en Jacco Nieuwstraten
(directeur Kavel Vastgoed) hebben 
op 1 juni jl. de anterieure overeen-
komst ondertekend.
Het ontwerpbestemmingsplan en 
het bijbehorende beeldkwaliteits-
plan voor Het Oosterland liggen tot 
en met 14 juli 2023 ter inzage. Beide 
plannen zijn nodig voor het mogelijk 
maken van de bouw van woningen 
op het voormalige glastuinbouw-

concentratiegebied aan de Tuinders-
laan/Oosterlandweg.

Anterieure overeenkomst
Op 1 juni ondertekenden de 
gemeente en de ontwikkelaar van 
het gebied (Kavel Vastgoed) de an-
terieure overeenkomst. Wethouder 
Huib Zevenhuizen (woningbouw) is 
blij met de ondertekening: “Dit fees-
telijke moment van de onderteke-
ning van de anterieure overeen-
komst symboliseert niet alleen een 
belangrijke mijlpaal in de ontwikke-
ling van Het Oosterland project, 
maar ook de start van een mooie en 
succesvolle samenwerking voor de 
bouw van 795 tot 830 woningen. De 
bouw van deze nieuwe wijk levert 

een grote bijdrage aan de bouw-
ambities van de coalitie zoals die 
vorig jaar zijn vastgesteld. Tot 2040 
willen we 4.800 woningen bouwen 
om de woningnood in onze 
gemeente stevig aan te pakken.
Met het voor Het Oosterland 
geplande aantal en de overige 
projecten waaraan gewerkt wordt 
zijn de eerste 3.000 daarvan
inmiddels duidelijk in beeld.”
Bij de ontwikkeling van de woningen 
in Het Oosterland besteedt de 
ontwikkelaar aandacht aan de 
behoeften van starters, jonge 
gezinnen en senioren. Er wordt 
gestreefd naar een gevarieerd 
woningaanbod dat aansluit bij de 
levensfasen en woonvoorkeuren van 
deze doelgroepen. Het bijzondere 
aan deze wijk is dat deze veel water 
en groen bevat.
Om woningbouw in dit gebied 
mogelijk te maken is een wijziging 
van het bestemmingsplan nodig.
Het ontwerpbestemmingsplan en 
het bijbehorende beeldkwaliteits-
plan geven de kaders aan waaronder 
deze ontwikkeling kan plaatsvinden. 
Beide documenten liggen momen-
teel ter inzage en iedereen die dat 
wil kan tot en met 14 juli een reactie 
geven op de plannen. De gemeente-
raad zal op 12 oktober 2023 
gevraagd worden het ontwerp-
bestemmingsplan en het beeld-
kwaliteitsplan vast te stellen.
Meer hierover leest u op
www.derondevenen.nl/oosterland.

Mijdrecht - Op zaterdag 17 juni is 
het zover: Walraven opent haar 
deuren voor inwoners van Mijdrecht 
en omgeving! Kom gezellig langs en 
combineer deze Open Dag met een 
bezoek aan het Straattheaterfestival 
in Mijdrecht Dorp. Heb je je altijd al 
afgevraagd wat voor soort bedrijf er 
tegenover de brandweerkazerne zit? 
Ben je nieuwsgierig waar de 220 
mensen die daar werken, zich mee 
bezig houden? Wat is de geschie-
denis van dit familiebedrijf? Vind je 
het interessant om te zien hoe een 
productieproces verloopt en welke 

technieken hiervoor nodig zijn? 
Bezoek dan zeker de fabriek, produc-
tieafdelingen en het net geopende 
Experience Centre. Tijdens de rond-
leidingen laten zij zien wie ze zijn en 
welke werkzaamheden er achter de 
deuren plaatsvinden. De medewer-
kers vertellen graag vol passie over 
het bedrijf en hun werk en beant-
woorden al je vragen.
Je bent van harte welkom tussen 
10.00 en 13.00 uur op de Industrie-
weg 5 te Mijdrecht. Kom a.u.b lopend 
of op de �ets. Auto’s kunnen gepar-
keerd worden aan de Rondweg.

Open dag bij Van Walraven

Nieuwe woonwijk
Het Oosterland stap dichterbij

Regio - Bij Fortvarend in Amstelhoek, 
aan de Amstel tegenover de haven, 
kun je terecht voor Sup lessen en 
verhuur. Suppen (stand up paddling) 
is laagdrempelig en superleuk om te 
doen voor jong en oud. Geniet van 
de rust en ook wel wat actie in de 
natuur van Uithoorn vanaf een 
supboard op het water. De Amstel 
met mooie brede stukken met 
bochten in de luwte en langs de 

gezellige terrassen aan de haven
is zeer geschikt om te varen op een 
supboard. Ook kun je genieten van 
kalme vaarten en de meren in de 
polder, midden in de natuur.
Sup met vrienden, collega’s, familie 
of teamgenoten, of huur de Big Sup 
van 5,5 meter voor een verjaardags-
feestje! Het is onvergetelijke ervaring 
op het water. Maak je tocht op het 
water compleet met een picknick, of 

een arrangement zoals een gra�ti-
workshop. Vanuit de gemeente 
Uithoorn was eigenaar Patrick van 
Houten deelnemer aan ZAAI Aals-
meer, coachtraject voor startende 
ondernemers, project 2022-2023. 
www.zaaiaalsmeer.nl
Nieuwsgierig? Bekijk dan de video 
met Patrick van Houten op de web-
site www.uithoornaandeamstel.nl
Meer informatie vind je ook op www.
fortvarend.com.

Ook in aanmerking komen voor 
een gratis startup video?
Wil jij als startende ondernemer in 
aanmerking komen om jouw 
bedrijf gratis te promoten met een 
startup video? Stuur dan een e-mail 
met informatie over je bedrijf naar 
de Stichting Promotie Uithoorn en
De Kwakel: bestuur@
uithoornaandeamstel.nl.
De stichting ondersteunt evene-
menten en andere initiatieven
van ondernemers, organisaties en 
inwoners die de aantrekkingskracht 
van Uithoorn en De Kwakel ver-
groten. Eén van de activiteiten
is het gratis aanbieden van een 
startup video voor nieuwe 
ondernemers.

Fortvarend, vanaf je SUP board 
genieten op de Amstel

Regio - Op zaterdag 17 en zondag 
18 juni zijn ruim vijftien privé tuinen 
open voor een bezoek tijdens de 
open tuinen dagen van Groei & Bloei 
Aalsmeer e.o. Bezoek een of meer-
dere tuinen en doe inspiratie op.

Gevarieerd aanbod
Op drie startadressen zijn boekjes 
aanwezig à 2 euro met een overzicht 
van alle deelnemende tuinen, infor-
matie over de tuinen en hun bijzon-

derheden. De eigenaren zijn 
aanwezig en willen op verzoek graag 
vertellen over hun hobby. De open 
tuinen dagen bieden een gevarieerd 
aanbod van verschillende tuinen. Er 
zijn grote haast parkachtige tuinen 
met een grote verzameling planten 
en soms met een vijver. Volgroeide 
tuinen en nieuwe tuinen en ook is in 
verschillende tuinen een moestuin 
te bezoeken. Ook fruit in vele 
soorten is aanwezig.

Startadressen
De startadressen zijn: De Historische 
tuin Aalsmeer, ingang Praamplein. 
De Historische Tuin laat zien hoe de 
tuinders vroeger in Aalsmeer te werk 
gingen. Vele planten collecties zijn te 
zien, onder andere rozen, heesters, 
seringen, bomen. Ook het museum
is open.
De Zorgboerderij aan de Vuurlijn 36 
in De Kwakel. De grote tuin heeft een 
opvallende bloemenpracht. Rozen, 
hortensia’s, lavendel en kruiden.
De snipperpaden lopen kronkelig 
tussen de heester- en vaste planten 
groepen. De voortuin is een formele 

tuin met gazon en witte rozenrand 
en zonnewijzer. Ook de grote
groentetuin is te bezichtigen.
Derde startadres is Mendelstraat 8
in Aalsmeer. In deze tuin, die al
wat ouder is, hebben vele minder 
bekende bomen en struiken hun 
plek gevonden. Ook vele fruitsoorten 
zijn aanwezig naast borders in potten 
op tafels. Om meer ruimte te hebben 
gaan rozen soms de hoogte in.

Ga er op uit
Het advies van Groei & Bloei
Aalsmeer e.o.: “Ga er op uit en ervaar 
dat er in Aalsmeer en De Kwakel en 

omgeving heel veel moois te zien is!” 
De tuinen zijn zaterdag 17 juni open 
tussen 11.00 en 17.00 uur en zondag 
18 juni zijn bezoekers welkom van 
11.00 tot 17.00 uur.

Door heel Nederland
Het weekend van 17 en 18 juni is 
nationale open tuinen weekend. 
Meer dan duizend tuinen door heel 
Nederland zijn open. Met Westeinder 
Rondvaart zijn dat weekend ook 
tuinen op enkele eilanden in de 
Westeinderplassen te bezoeken.
Kijk voor meer informatie op
www.aalsmeer.groei.nl. 

Open tuinen weekend 17 en 18 
juni in Aalsmeer en De Kwakel

Mijdrecht - Een eeuw geleden werd 
Doetje Heeringa in het Friese Oostdon-
geradeel, vlakbij Dokkum, geboren. 
Zaterdag 3 juni vierde ze samen met 
kinderen, kleinkinderen en achter-
kleinkinderen in Zonnehuis Majella in 
Mijdrecht haar honderdste verjaardag. 
,,Zorgzaam, een bezige bij en een 
harde werker’’, omschrijft dochter 
Tjitske haar moeder. Burgemeester 
Maarten Divendal bezocht de 
100-jarige inwoonster zaterdag om 
haar namens het gemeentebestuur 
van harte te feliciteren. Doetje 
Heeringa woonde het eerste deel van 
haar leven in Friesland. Haar vader was 
een kleine veehouder in Oostdongera-
deel. Vanaf haar twaalfde droeg Doetje 
haar steentje bij in het huishouden 
door te gaan werken. Ze hielp daarbij 
ook haar moeder die blind was en jong 
is overleden. In 1955 verhuisde de 
Friezin met haar man Sierd Boersma en 
vier kinderen naar Mijdrecht. Aanvan-
kelijk werkte Sierd in de agrarische 
sector, later werd hij conciërge op een 
scholengemeenschap. In Mijdrecht 
werden nog twee kinderen geboren. 
”Mijn moeder was altijd aan het werk, 
in het huishouden of bij andere 
mensen’’, vertelt dochter Tjitske.

Veertien jaar nadat ze naar Mijdrecht 
kwamen, overleed Sierd in 1969. In 
1974 hertrouwde ze en werd ze ook de 
moeder van de vier kinderen van haar 
tweede man. Hij overleed in 2007. 
”Mijn moeder heeft tot haar 88ste 
altijd veel ge�etst. Helaas kon het 
daarna niet meer omdat ze is gevallen. 
Ook spelletjes doen vindt ze heel leuk, 
mens-erger-je-niet of sjoelen. Ook 
zingen was haar passie en daarom was 
ze lid van meerdere zangkoren. Maar 
bovenal is ze altijd heel zorgzaam voor 
haar 10 kinderen, 16 kleinkinderen, 
waarvan er helaas één is overleden, en 
haar 15 achterkleinkinderen.’’
Sinds 2018 woont de Mijdrechtse in 
Zonnehuis Majella in Mijdrecht waar 
ze volgens haar dochter heel liefdevol 
wordt opgevangen.
Haar honderdste verjaardag werd 
zaterdag op passende wijze gevierd. 
,,Het was natuurlijk een groot feest, 
maar we hebben geen groot feest 
gegeven, dat zou te druk voor haar
zijn geweest. Het bezoek, zoals de 
burgemeester, de predikant en
haar kinderen en kleinkinderen zijn 
daarom verspreid over de dag langs-
gekomen. Mijn moeder heeft daar erg 
van genoten.’’

Felicitaties voor 100-jarige 
Doetje Jongerling-Heeringa

Burgemeester Maarten Divendal feliciteerde Doetje Jongerling-Heeringa zaterdag 
met haar honderdste verjaardag.
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Amstelhoek - Komen er in de 
Amstelhoek 18 appartementen op 
het gebied van de voormalige taxi-
centrale en omliggende percelen? 
Afgelopen week werd het raads-
voorstel tijdens de raadsvergadering 
onverwachts van de agenda gehaald. 
Dat gebeurde op verzoek van de 
hele fractie van Ronde Venen Belang. 
Die politieke actie is opmerkelijk, 
vooral omdat juist één van de RVB-
wethouders verantwoordelijk is voor 
het project.

Informatie onvolledig en onjuist?
Er zijn inmiddels bedenkingen tegen 
de wijze waarop wethouder Huib 
Zevenhuizen (RVB) de bouwplannen 
door de gemeenteraad wil loodsen. 
Centraal staat de vraag of de 
beschikbaar gestelde informatie
aan de raad wel volledig is. Ook is
er twijfel of het voorliggende raads-
voorstel wel in overeenstemming is 
met het gemeentelijk beleid, zoals 
vastgelegd in de structuurvisie 
Amstelhoek en het bestemmings-
plan. Beide leggen – in ieder geval
op papier – de nadruk op een
bewarend karakter van de
bestaande omgeving. 

Brand
In september 2012 brandde het 
leegstaande loodsencomplex in 
Amstelhoek volledig af. In een deel 
daarvan was een taxicentrale geves-
tigd. Wat nu rest is een begroeide 
betonplaat en in de directe om-
geving daarvan enkele leegstaande, 
(bewust?) vervallen woningen.
Het dorpscomité Amstelhoek wil 
door de gemeente serieus genomen 
worden. “We hebben immers niet 
voor niets een actieve bijdrage
geleverd aan de structuurvisie en 
zoveel kritische geluiden en zorgen 
gedeeld. “De huidige invulling is 
geen sieraard”, zei mevrouw Kersten 
namens het wijkcomité Amstelhoek 
tijdens haar inspraak in de 
raadsvergadering.

Ongenoegen naar gemeente
Ze sprak ongenoegen uit over de 
opstelling van de gemeente. “We zijn 
geconfronteerd met een bijzondere 
uitleg.” Want volgens het wijkcomité 
zou de gemeente zich niet houden 
aan de inhoud van de structuurvisie, 
die in samenspraak met de inwoners 
was opgesteld. “De nieuwbouw in dit 
voorstel is hoger dan is vastgelegd 
en beoogd. Met gefronste wenk-
brauwen zagen wij een voorstel dat 
vier verdiepingen telt met een dak 
dat in onze ogen echt een vijfde 

verdieping is.” Bovendien zou in 
eerder gemaakte afspraken de 
bebouwing met zicht op de Amstel 
slechts twee bouwlagen met een 
schuin dak hebben.

Stelselmatig en hardnekkig
“Wij vragen ons ernstig af waarom 
dit stelselmatig en hardnekkig wordt 
genegeerd bij de uitwerking van de 
plannen”, aldus mevrouw Kersten 
van het wijkcomité. “Pijnpunt is en 
blijft het feit dat de structuurvisie 
niet wordt gerespecteerd. Temeer 
omdat duidelijk is dat de taxicentrale 
niet het enige omstreden gebouw 
gaat worden in Amstelhoek.
Daarbij ging het om geplande 
woningbouw op het terrein van
het voormalige recyclingbedrijf 
Pothuizen. Daar kan hogere bouw 
komen dan eerder voorgesteld, zo 
zou de wethouder hebben verteld. 
Mevrouw Kersten wees namens het 
dorpscomité Amstelhoek op moge-
lijke precedentwerking van hoge 
nieuwbouw in de omgeving van
de vroegere taxicentrale.

Locaties ‘Poothuizen’ en ‘Engel’
Daarmee doelde mevrouw Kersten 
op de herontwikkeling van het
vroegere bedrijventerrein ‘Engel’ en 
de toekomstige bouwhoogte daar. 
“Wat geeft ons en de bewoners van 
Amstelhoek het vertrouwen dat
de afspraken en uitgangspunten 
worden gerespecteerd wanneer
het nu al misgaat?” Het stoorde 
mevrouw Kersten dat wethouder 
Zevenhuizen zich “nogal laconiek” 
zou hebben uitgelaten over moge-
lijke precedentwerking.

‘Manhattan of menselijke maat?’ 
“De vraag waar wij en dus de Amstel-
hoekers mee blijven zitten is hoe 
Amstelhoek er over tien jaar uit gaat 
zien. Wordt het een kleinschalig 
buurtschap op menselijke maat of 
wordt het de tegenhanger van het 
Uithoornse Manhattan aan de 
Amstel? Waarbij in de structuurvisie 
genoemde uitgangspunten met 
voeten worden getreden.” Dat zou 
betrekking hebben op hoogte, af-
wisseling in bouwstijlen en het klein-
schalige, groene en dorpse karakter 
dat Amstelhoek zo uniek maakt.

Na drie jaar nog geen antwoord
‘Eerder tijdens de raadsvergadering 
maakte mevrouw Mooren gebruik 
van haar inspraakrecht. Bij een voor-
afgaande commissievergadering 
uitte zij al ernstige bedenkingen 
tegen het raadsvoorstel dat de bouw 

van 18 appartementen mogelijk 
moet maken. Opnieuw maakte
zij duidelijk dat de gemeente
ingebrachte bezwaren van
omwonenden niet serieus nam. Als 
voorbeeld noemde ze een brief van 
omwonenden die in april 2020 aan 
de gemeente is verstuurd. Nu, drie 
jaar later, zou die brief nog steeds 
onbeantwoord zijn.

Voorkeur voor eengezinswoningen
Mevrouw Mooren complimenteerde 
de gemeente met de succesvolle 
poging om Amstelhoek bereikbaar 
te houden door het openblijven van 
de brug naar Uithoorn. Door die 
nieuwe realiteit is wel de beoogde 
ontwikkeling van een dorpsplein
in Amstelhoek achterhaald. Stede-
bouwkundig zou bij dat eerder 
geplande plein hoogbouw passend 
zijn. Nu dat plein er dus niet komt, 
blijft toch het idee van hoogbouw 
ongewijzigd. Volgens mevrouw 
Mooren zou juist “de bouw van een 
ho�e met eengezinswoningen meer 
voor de hand liggen en bovendien 
heeft de bouw van eengezins-
woningen daar de voorkeur van 
buurtbewoners.” 

Verdwenen handtekeningen
Samen met anderen heeft zij de 
gemeente het tegenvoorstel gedaan 
om de bouw van 15 appartementen 
mogelijk te maken door aan de 
Amstelzijde één woonlaag minder te 
bouwen. “Dat is niet ideaal, maar in 
het algemeen belang en zelfs hoger 
dan nu is toegestaan. Het is vreemd 
dat de handtekeningen van het 
merendeel van de huishoudens die 
daarvoor getekend hebben, nu in 

het dossier ontbreken! Van de
80 huishoudens waren het er niet
29 voor maar 68.” Mevrouw Mooren 
wees de gemeenteraad erop dat al
in 2018 aan de gemeente gevraagd 
was om de kleinschaligheid te 
waarborgen.

‘Het dossier klopt niet’
Mevrouw Mooren stelde dat de 
participatie te wensen overlaat
en vond dat er sprake was van on-
behoorlijk bestuur. “Het dossier klopt 
niet.” Zo is nog steeds niet duidelijk 
gemaakt welk perceel binnen het 
bouwgebied in welk deelgebied ligt. 
“Die vraag is niet beantwoord en wij 
weten wel waarom.” Volgens haar 
zou dan blijken dat de bouwplannen 
niet passen in de geldende struc-
tuurvisie en niet in het bestemming-
plan. Volgens haar staat de 
gemeente op het standpunt dat 
aanpassing van het bouwplan �nan-
cieel niet haalbaar is. Mevrouw 
Mooren: “Het belang van de project-
ontwikkelaar gaat voor dat van de 
omwonenden.”

‘We leggen iets nieuws voor’
Wethouder Zevenhuizen gaf in zijn 
reactie op de inspraak aan dat het 
voorliggende plan niet past in de 
structuurvisie en ook niet in het 
bestemminsplan. “Daarom komen 
we bij u. We leggen nu iets nieuws 
voor dat acceptabel is en een mooie 
ontwikkeling is in Amstelhoek.”
Wethouder Zevenhuizen: “Het plan 
past in de omgeving en het coalitie-
akkoord (van Ronde Venen Belang, 
VVD en D66, redactie) zegt dat waar 
dat kan, we iets in de hoogte gaan.” 
Hij gaf toe dat er bezwaren tegen 
het plan zijn. “We maken daar geen 
geheim van, maar wij hebben 
serieus gesproken met de directe 
buren, omwonenden en het wijk-
comité. Er is daarom sprake van een 
aanmerkelijke aanpassing van het 
plan.”

Raad stelt kaders vast
Volgens de wethouder is het
bouwplan door de inspraak zowel 
gedraaid als verlaagd. Het zou 
minder blokvormig zijn geworden 
en zonder balkons boven de tuin van 
de buren. Ook zijn vier sociale huur-
woningen in het plan opgenomen. 
“Volgens het geldende bestem-
mingsplan mag de eigenaar een 
bedrijfsgebouw neerzetten en dat is 
minder wenselijk. Het huidige plan 
noem ik geen hoogbouw, want dat 
is het niet. Het is a�opend gemaakt 
en niet zo dat het enorm hoog is.
U als raad stelt de kaders vast. We 
vragen u om in te stemmen met
de ruimtelijke kaders.”

Drie opties
Burgemeester Divendal vroeg 
wethouder Zevenhuizen tot beant-
woording te komen van de vraag 
wat er zou gebeuren als de raad het 
voorstel niet rijp genoeg zou vinden 
voor behandeling.
Wethouder Zevenhuizen noemde 
een paar opties: “U neemt het voor-
stel aan, zoals het hier voorligt. De 
behandeling in de raad een maand 
uitstellen heeft niet zoveel conse-
quenties, behalve dat het wat langer 
duurt. Als u zegt: we willen het niet 
zo en er moet een laag af, dan ga ik 
terug naar de ontwikkelaar en dan 
zeg ik ‘dit plan kan in de prullenbak 
en het verzoek is om een nieuwe te 
maken’. Het eerste plan waarmee ik 
dan terugkom, zal ongetwijfeld zijn 
zonder sociale huurwoningen.
U zult zich daar wel rekenschap van 
moeten geven dat die er uit gaan. 
Het gaat inderdaad over �nanciële 
haalbaarheid want dat is belangrijk. 
Of de ontwikkelaar zegt ‘dit plan gaat 
de kast of prullenbak in en ik zie wel 
wanneer er ik mee terugkom’. Met 
het huidige plan wordt wel iets 
gedaan aan die lelijke plek in Amstel-
hoek en er is gevraagd daar iets aan 
te doen.”

Behandeling uitgesteld
Burgemeester Divendal gaf aan dat 
het in de raad gaat om het maken 
van een belangenafweging. Alleen 
de fracties van D66 en CU-SGP 
hadden geen bezwaar tegen behan-
deling tijdens de raadsvergadering. 
De fractie van de VVD sprak zich 
daarover niet uit. De inbreng van
de VVD beperkte zich tot de consta-
tering dat al duidelijk was dat een 
raadsmeerderheid voor uitstel van 
de behandeling was.

Opmerkelijk uitstel raadsbehandeling
bouw appartementen in Amstelhoek

Op de foto rechts zou in plaatst van de bomen een hoog appartementencomplex moeten verschijnen

Wethouder Zevenhuizen (RVB): “Als u 
zegt: we willen het niet zo en er moet 
een laag af, dan ga ik terug naar de 
ontwikkelaar en dan zeg ik ‘dit plan 
kan in de prullenbak”



14 inderegio.nl • 7 juni 2023UITHOORN

Uithoorn - Ferrari’s, oldtimers, een 
truck, bestelbus met aanhanger en 
muziek, zelfs een scootmobiel, alles 
werd afgelopen vrijdag uit de kast 
gehaald door vierdeklassers van 

Vakcollege Thamen om een zo mooi 
mogelijke entree te maken bij het 
jaarlijkse gala. Onder grote belang-
stelling lieten de leerlingen van
klas 4, allen keurig in galajurk of 

smoking, zich in een optocht van 
zo’n 30 verschillende voertuigen
bij de rode loper afzetten. Toen 
iedereen gearriveerd was, ging
het feestje in school nog even door.
De uitslag van het examen laat nog 
even op zich wachten, maar dit 
evenement nemen ze deze lichting 
niet meer af.

Uithoorn - Het plan klimaatadaptatie 
en energietransitie stonden op de 
agenda van de raadsvergadering
van 1 juni. Voor DUS! het uitgelezen 
moment om zich duidelijk uit te 
spreken over een van haar speer-
punten: duurzaamheid en klimaat-
adaptatie. DUS! deed dit door het 
indienen van een tweetal moties. Het 
is tijd voor concrete acties – dat was 
de boodschap van DUS! Door Corona 
is er rondom het uitvoeren van de 
duurzaamheidsagenda forse vertra-
ging opgelopen. En zoals uit de 
media blijkt, neemt de urgentie 
alleen maar toe. Als DUS! willen wij 
daarom versnellen. Daarom dienden 
we een motie in met een verzoek 
voor een concreet activiteitenover-
zicht duurzaamheid (met inzet van 
beschikbaar budget). We deden dit 
samen met de PvdA en alleen Groen-
Uithoorn steunde deze motie. Alle 
andere partijen waren tegen. De 
motie hebben we ingetrokken.

Platform Duurzaamheid
De tweede motie riep op tot het 
oprichten van een ‘Platform Duur-
zaamheid’, waarin onze inwoners, 
lokale organisaties, woningbouw-
verenigingen en ondernemers van 
de gemeente Uithoorn gevraagd en 
ongevraagd de gemeente kunnen 
adviseren over vernieuwingen, knel-
punten en initiatieven op het gebied 
van duurzaamheid en kunnen 
meedenken. Het is immers, voor het 
broodnodige draagvlak en om de 
juiste activiteiten uit te voeren, 
essentieel om iedereen te betrekken.
In 2019 had de Raad al opdracht aan 
het college gegeven om een Plat-
form Duurzaamheid op te zetten.
Dit is alleen nog steeds niet gebeurd. 
Als reden werd aangegeven dat er te 
weinig animo is om mee te denken 
over dit onderwerp.
Daar denkt DUS! nou echt heel 
anders over! Sterker nog, DUS! is 
enige tijd geleden zelf al gestart met 

een klankbordgroep Duurzaamheid 
die onze fractie proactief adviseert 
op dit gebied. Deze inwoners zijn 
zeer gemotiveerd en actief met het 
onderwerp bezig. En ook bij leer-
lingen en studenten zijn klimaat-
adaptatie en verduurzaming onder-
werpen waar zij zich regelmatig over 
buigen. Natuurlijk! Het gaat over hun 
toekomstige leefomgeving! Dus de 
stelling dat er geen interesse is, is wat 
ons betreft onzin. Wat DUS! betreft 
moet het Platform Duurzaamheid er 
zo snel mogelijk komen. Niet over 
een jaar of nog later maar nu!

Informatieavond Duurzaamheid
Op 19 juni aanstaande wordt er een 
informatieavond Duurzaamheid 
georganiseerd door de Gemeente 
Uithoorn. Als DUS! vinden wij het 
belangrijk dat er zoveel mogelijk 
mensen komen. Hier worden immers 
de plannen op het gebied van ener-
gietransitie, klimaatadaptatie en 
circulaire economie gepresenteerd. 
Iedereen die geïnteresseerd is in 
deze onderwerpen, kan hier naartoe 
en vragen stellen. Dus, laat je horen!

Uithoorn - De jachthaven aan de 
Wilhelminakade is op donderdag
1 juni feestelijk geopend, op tijd voor 
het nieuwe vaarseizoen. Met zijn stei-
gers met laadpunten loopt de jacht-
haven vooruit op de toekomst van 
duurzaam en elektrisch varen. 
Ontwikkelaar en eigenaar E-Harbour 
nodigde wethouder Jan Hazen uit de 
opening te verrichten, onder het oog 
van vele omwonenden die positief 
zijn over de komst van de nieuwe 
jachthaven. E-Harbour startte half 
mei met de aanleg van de nieuwe 
steigers in de Amstel voor vaste 

ligplaatshouders met een sloep of 
kleine boot. Donderdag 1 juni kon
de jachthaven al de opening vieren, 
uiteraard met een klein feestje. De 
nieuwe jachthaven aan de Wilhel-
minakade is duurzaam op meerdere 
vlakken. De steigers zijn gemaakt
van gerecycled materiaal en de 
ligplaatsen hebben laadpunten
voor elektrische boten. 

Uithoorn aan de Amstel
Bij de aanleg van de jachthaven ging 
de gemeente niet over één nacht ijs, 
vertelt wethouder Hazen. “Uithoorn 

ligt al enkele honderden jaren aan
de Amstel. Laten we er dan ook 
gebruik van maken, dachten we als 
gemeente in 2011. De passanten-
haven werd opgeknapt en de kade 
kreeg een nieuw gezicht. Pas jaren 
later werd, met E-Harbour als partij, 
ook de aanleg van de jachthaven 
werkelijkheid.” 

Begeleid door een scheepstoeter 
maakte wethouder Hazen de 
toegang tot de nieuwe steigers o�-
cieel en wenste Uithoorn een mooie, 
nautische toekomst toe. Veel van de 
aanwezige nieuwe ligplaatshouders 
bleken toekomstige of huidige 
bewoners van de Wilhelminakade: 
“Ja, met de eerste plannen waren
we niet zo blij, maar dit is gewoon 
prachtig voor de deur. Ik heb elke 
dag vakantie!” Maar ook Uithoor-
naren van iets verder uit het centrum 
pro�teren van de komst van de 
haven: “Ik heb jarenlang gezeild, 
maar dat is hier lastig. Toen ik van de 
jachthaven hoorde, hebben we een 
bootje gekocht. Elektrisch, inder-
daad, lekker stil,” vertelt een bewoon-
ster uit Zijdelwaard. “Lijkt het toch 
wat op zeilen. En ik kan gewoon op 
de �ets hierheen.” De voorzieningen 
voor �etsparkeren zitten overigens 
nog in de planning, evenals de herin-
richting van de weg zelf. Dit gebeurt 
in samenspraak met de bewoners.

LEZERSPOST

Wij ontvingen de jaarlijkse aanslag t/m 2020 op papier op mijn naam.
In 2021 is het Waterschap overgegaan naar een nieuw computersysteem.
Volgorde van gebeurtenissen:
- Brief ontvangen dd 24 april 2021, computersysteem wordt momenteel 
aangepast, aanslag te verwachten vanaf juli 2021. Nooit een aanslag 
ontvangen, ook niet in mijn Berichtenbox app van de overheid.
Op 19 mei j.l. heb ik de Berichtenbox app geactiveerd op de iPad van mijn 
echtgenote. Tot nu toe was daar geen reden toe, aangezien facturen van 
overheidsinstanties in mijn berichten box kwamen. Tot mijn verbazing 
stonden er drie mails van het Waterschap in haar Berichten box.
1) Aanslag 2021, dagtekening 5 april 2022. In de meegestuurde brief staat 
“Voor wij een aanslag versturen, willen wij zeker weten dat alle informatie 
klopt”.
2) Herinnering aanslag 2021, dagtekening 31 januari 2023.
3) Aanslag 2022, dagtekening 25 februari 2023, met de aantekening dat 
de aanslag voor 2023 verstuurd zal worden na betaling van 2022. Deze 
drie facturen zijn gestuurd naar mijn echtgenote, op haar meisjesnaam.
Mijn echtgenote woonde vanaf eind 1987 op het adres waar wij nu 
samen wonen en kreeg de Waterschaps facturen op haar naam.
In 1992 zijn wij getrouwd en vanaf 1993 staan de facturen op mijn 
naam???
Als ik de Berichtenbox van mijn echtgenote niet zou hebben geactiveerd, 
dan hadden wij van deze achterstand van betalingen niets geweten en 
dan, aanmaningen wel op papier van Incassobureaus of zelfs een deur-
waarder aan de deur?
Mogelijk zijn er meer gebruikers van dit Waterschap, die de Berichtebox 
niet hebben. Mogelijk hebben zij ook te maken met een betalingsachter-
stand met mogelijke gevolgen. Hoe is het mogelijk dat een nieuw 
computersysteem gebruikt maakt van 30 jaar oude gegevens?
Geeft weinig vertrouwen voor de toekomst. 
Familie Ravesteijn, Monnet�at Uithoorn.

Probleem met aanslagen van het 
Waterschap Amstel, Gooi en Vecht

Uithoorn - “Lief, mooi mensje, leuk 
dat je er bent,” zo begint het kinder-
gedicht dat op het raam van de 
kinderhoek in de bibliotheek is 
verschenen. Een fantasierijk gedicht 
over een driedubbel gedraaide
roze slang, dansende woorden en 
golvende prentjes, dat prima past bij 
de droomwereld in de kinderboeken. 
Het raamgedicht werd geschreven 
door dorpsdichter Peter Borghaerts. 
Al eerder mocht hij een gedicht 
maken, te zien bij binnenkomst

op het raam van de bibliotheek. 
“Voor dit kindergedicht moest ik wel 
omdenken. Ik moest hiervoor andere 
woorden gebruiken.”, vertelt Peter 
tijdens de onthulling donderdag-
middag. De bibliotheek had gezorgd 
voor een feestelijk moment, waarna 
Anton Furnée, coördinator activi-
teiten van bibliotheek Amstelland, en 
de dichter zelf het gedicht onthulde. 
Nu kunnen alle bezoekers het
raamgedicht ‘Lief, mooi mensje’ 
bewonderen.

Onthulling kindergedicht

Jachthaven Uithoorn geopend

Wethouder Jan Hazen tussen Stéphane Cohnen (l) en Jaap Schippers van E-Harbour, 
op de nieuw aangelegde steigers.

Uithoorn - In 2050 wil Uithoorn een 
klimaatbestendige gemeente zijn. 
Het klimaat verandert en daarom 
heeft de gemeente een visie opge-
steld dat een Waterplan, Groenplan 
en Hitteplan omvat. De programma’s 
zullen komende jaren uitgevoerd 
gaan worden. Tijdens de gemeente-
raadvergadering donderdagavond 
werden er kritische vragen gesteld 
over het opgestelde document. Ans 
Gierman (DUS!) liet wethouder Hoek-
stra nog net zijn huiswerk niet over-
doen omdat ze niet wilde dat het 
project vertraging op zou lopen, 
maar ze miste een planning en een 

activiteitenoverzicht. Daan Noor-
danus (VVD) vond ook dat de kaders 
te vaag waren en dat het onvol-
doende duidelijk was voor de raads-
leden om goed te kunnen sturen.
Hij dreigde een amendement in te 
dienen als de wethouder niet wilde 
toezeggen dat er een tussentijdse 
evaluatie van de kaders zou plaats-
vinden. Hoewel Hoekstra geen 
duidelijke toezegging deed, wilde 
Noordanus de wethouder toch het 
voordeel van de twijfel geven. Alle 
partijen zagen de urgentie van het 
programma Klimaatadaptatie en 
stemden voor vaststelling.

Uithoorn: Plannen 
klimaatbestendig dorp

Platform Duurzaamheid en 
activiteiten weer vertraagd

Het was weer bal op
Vakcollege Thamen
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De Ronde Venen - In de raadsverga-
dering van 31 mei jl. is de kadernota 
behandeld. In de kadernota staan
de plannen voor het jaar 2024. De 
coalitie van Ronde Venen Belang, VVD 
en D66 kijken gezamenlijk terug naar 
het eerste jaar en met de kadernota 
vooruit naar 2024. De drie fractie-
voorzitters kijken terug:
Fractievoorzitter RVB Gert Luijer: “We 
kijken terug op een succesvol eerste 
jaar. Zo hebben we in het kader ‘jij mag 
het zeggen’ een referendum gehouden 
in onze gemeente en is een eerlijk 
afvalbeleid doorgevoerd. Met diftar de 
afvalbak in. De goede samenwerking 
in het college zorgt voor een gezond 
tempo.”
Fractievoorzitter VVD Bart Richter: “Het 
college heeft in het eerste jaar inder-
daad niet stilgezeten. Een groot aantal 

prioriteiten zijn namelijk al opgepakt 
en dat is goed om te zien. Meer boa’s 
voor de veiligheid van onze gemeente 
en de bocht bij Mijdrecht op de N201 
wordt gestrekt.”
Fractievoorzitter D66 Joanne Freeve: 
“Deze coalitie zit een jaar en wat mij 
betreft is dat een feestje waard. Er
valt namelijk meer te vieren dan te 
klagen. We zien in het eerste jaar 
verbeteringen van de wachttijden
in de zorg en ondersteuning bij 
verduurzaming van de scholen en 
sportvelden. Geen stilstand maar 
duidelijk vooruitgang.”
In de kadernota staan de doelstel-
lingen en actiepunten voor het jaar 
2024. Deze worden verder ingevuld
in de begroting, die richting het einde 
van het jaar komt. Naast de kadernota 
heeft het college een college uitvoe-

ringsprogramma gemaakt. In dit 
programma staan de grote plannen 
voor de aankomende jaren. Dit helpt 
het college om de ogen op de bal te 
houden, het helpt de gemeenteraad 
om goed hun werk te kunnen doen
en geeft inwoners en ondernemers 
duidelijkheid over wat gaat gebeuren 
in de aankomende jaren.

De fractievoorzitters kijken vooruit
Joanne Freeve: “Als D66 zijn we blij met 
de ambitie die het college laat zien in 
de kadernota. Afgelopen jaar hebben 
ze ook bewezen dingen voor elkaar te 
krijgen. We hebben in de vergadering 
onder andere aandacht gevraagd voor 
midden huur en betaalbare koop-
woningen en een openbare ruimte
die veilig en goed onderhoudbaar is.”
Bart Richter: “We hebben een prach-
tige kadernota vastgesteld. Een kader-
nota en een college uitvoeringspro-
gramma met een realistische planning. 
Wel hebben we twee zorgen gedeeld. 
De hoeveelheid ambtenaren die het 
college denkt nodig te hebben voor 
het uitvoeren van alle taken en de 
�nanciën van de gemeente.”
Gert Luijer: “In de kadernota staan veel 
positieve doelstellingen en acties. Als 
RVB kunnen we ons hier ook in vinden. 
We zien wel twee uitdagingen. Waar 
we de mensen gaan vinden om de 
ambities uit te voeren en het forse 
begrotingstekort in 2026. We hebben 
er vertrouwen in dat het college dit 
gaat oplossen. Wij blijven onszelf de 
vraag stellen. Wat is het beste voor 
onze eigen inwoners?”

De Ronde Venen - Een goede plek 
onder één dak voor muziek, toneel, 
cabaret, �lm, kunst, debatten en 
recepties, ontbreekt in onze 
gemeente. Een ruimte waar inwoners 
elkaar kunnen ontmoeten en waar 
ook amateurs en professionals 
terecht kunnen. Dat terwijl daar wel 
veel behoefte aan is. Om dit te reali-
seren is echter hulp van de gemeente 
nodig. Tot nu toe willen de gemeen-
teraad en het college de mogelijk-
heden voor een nieuwe multifunctio-
nele theaterzaal niet onderzoeken. 
Om dat te veranderen is de stem van 
de inwoners nodig. Daarom start 
PvdA/GroenLinks een petitie op 
theaterdrv.nl.
Raadslid Monique Prins: “Vanuit het 
kunst- en cultuurveld horen we dat 
er grote behoefte is aan een multi-

functionele theaterzaal. In Abcoude 
hebben we een theater, het Piet 
Mondriaantheater, maar in de rest 
van de gemeente ontbreekt dat. 
Daardoor is er beperkte aanwas
van jonge kunst- en cultuurmakers, 
vergrijzing in de sector en verminde-
ring van de cohesie binnen de 
gemeente en tussen inwoners.
Dat willen we veranderen!”

Multifunctionele raadzaal
PvdA/GroenLinks deed eerder dit jaar 
het voorstel om een nieuwe kunst- 
en cultuurruimte te onderzoeken in 
het nieuw te bouwen gemeentehuis. 
Daarin komt namelijk een nieuwe 
raadzaal. Door de zaal multifunctio-
neel te maken, kan deze op de 
momenten dat deze niet gebruikt 
wordt door de gemeenteraad, 

gebruikt worden door andere organi-
saties. Bijvoorbeeld als theater of 
voor cabaret in het weekend. Helaas 
kwam er vanuit zowel de gemeente-
raad als het college onvoldoende 
steun om dit verder te onderzoeken. 
Daarmee wordt een grote kans 
gemist.
Omdat er in de gemeenteraad op dit 
moment te weinig steun is voor het 
onderzoeken van de mogelijkheden 
voor een multifunctionele theater-
zaal, start PvdA/GroenLinks een 
petitie. Als voldoende inwoners 
duidelijk maken dat hier wel 
behoefte aan is, kan de gemeente-
raad van gedachte veranderen!
De petitie vraagt aan de gemeente 
om de mogelijkheden voor een 
nieuwe multifunctionele theaterzaal 
te onderzoeken en deze te realiseren. 
Bijvoorbeeld in het nieuwe gemeen-
tehuis, op de plek van het oude 
gemeentehuis of op een andere 
geschikte locatie in de gemeente.
En daarmee een geschikte plek voor 
kunst, cultuur, theater en ontmoeting 
te creëren in De Ronde Venen, alle-
maal onder één dak. Laat je stem 
horen! Teken de petitie Multifunctio-
nele theaterzaal op theaterdrv.nl.
Monique Prins: “We hopen op steun 
van veel inwoners, zodat we een 
nieuwe multifunctionele theaterzaal 
tenminste kunnen onderzoeken en 
wat ons betreft ook realiseren.
Het zou een aanwinst zijn voor de
inwoners van De Ronde Venen en 
een echte investering in een aantrek-
kelijke en bruisende gemeente!”

Teken de petitie voor 
multifunctionele theaterzaal

De Ronde Venen - De gemeenteraad 
wil graag dat Maarten Divendal wordt 
herbenoemd tot burgemeester van 
De Ronde Venen. De gemeenteraad 
heeft dit vorige week woensdag 
besloten met een advies aan de 
Commissaris van de koning. Maarten 
Divendal is sinds 2011 burgemeester 
van gemeente De Ronde Venen, zijn 
tweede termijn loopt in november af.
Burgemeester Divendal gaf eerder dit 
jaar al aan, graag door te willen als 
burgemeester van De Ronde Venen. 
Voordat hij dat in 2011 werd, was
hij een aantal jaren wethouder in 
Haarlem. Naast burgemeester van
De Ronde Venen is hij op dit moment 
onder andere ook voorzitter van de 
afdeling Utrecht van de Vereniging 
van Nederlandse Gemeenten (VNG). 
Maarten Divendal: “Ik ben blij dat de 
gemeenteraad mijn inzet en enthou-
siasme voor de gemeente waardeert 
en mij voordraagt voor een nieuwe 
periode. Met heel veel plezier zal ik 
graag in samenwerking met de raad, 
het college en al die betrokken 
mensen, organisaties en bedrijven in 
De Ronde Venen, invulling blijven 
geven aan mijn burgemeesterschap.’’
Burgemeesters worden in Nederland 
voor een periode van zes jaar 
benoemd. Als die termijn a�oopt, 
wordt vanuit de gemeenteraad een 

vertrouwenscommissie ingesteld. De 
vertrouwenscommissie van de Ronde-
veense raad bestaat uit vertegenwoor-
digers van verschillende fracties, voor-
zitter is fractievoorzitter Bart Richter 
(VVD). “We hebben met de vertrou-
wenscommissie een zorgvuldig proces 
doorlopen. Er zijn vele gesprekken 
gevoerd met fracties en andere 
betrokkenen over de wijze waarop het 
burgemeesterschap wordt uitgevoerd. 
Op basis daarvan zijn we tot het 
advies gekomen Maarten Divendal 
voor herbenoeming voor te dragen. 
De burgemeester doet zijn werk 
uitstekend en vertegenwoordigt de 
gemeente goed”.
De installatie van Maarten Divendal 
voor zijn derde ambtstermijn als 
burgemeester van De Ronde Venen 
vindt plaats op 23 november a.s. Bij 
deze vergadering is de Commissaris 
van de Koning aanwezig om hem de 
belofte af te nemen.

Coalitie De Ronde Venen kijkt 
gezamenlijk terug en vooruit

Burgemeester Maarten Divendal 
mag blijven van de raad

Mijdrecht - 11 juni is er een 
Bluescafé in ’t Parochiehuis in 
Mijdrecht. Deze middag staat vol 
in het teken van ‘It’s all Blues’. 

Tussen 15.00 en 18.00 uur is de  
‘24 Seven Band’ speciaal voor 
deze gelegenheid te zien in een 
unpluged uitvoering. Annemarie 
Stolwijk en Judith Beuze zingen 
voor u enkele heerlijke nummers. 

Meespelen
Bent u muzikaal, speelt u een 
instrument en/of is zingen uw 
hobby? Kom dan lekker 
meespelen. Deelname en entree 
is gratis!

Blues in Mijdrecht

TIM’S STRAATPRAAT

Grensoverschrijdend
ged(r)ag

De dans van het contact. Ik loop over de 
venusheuvel, langs het monument wat geen 
naam mag hebben. Net zoals een monument 
voor de onbekende soldaat die alleen in je hart 
bestaat. Het waren wat gedachtespinsel voor 
mijn column. Plots besef ik mij dat je in deze 
tijd wel vier keer moet nadenken dat je je niet 
schuldig maakt aan grensoverschrijdend 
gedrag. Er zijn grenzen, dat weet ik ook, maar 
in deze tijd ga je al snel onbedoeld een grens over. Vooral als het gaat om 
poëzie en kunst is de grens al snel bereikt. Het beperkt ook de spontani-
teit van de benadering en toenadering. U weet inmiddels dat ik graag 
een wandeling in het dorp maak en dan is er al snel contact. Loop ik
dan letterlijk gevaar over grenzen heen te gaan? Al peinzend over deze 
begrenzing vervolg ik mijn weg over het voetpad alwaar de punt van 
mijn blindenstok door een plas water heen klieft. Het geluid van het 
water wordt onderbroken door het geluid van naaldhakken op stoep-
tegels. Ik verbeeld mij dat twee prachtige dames mij gaan passeren.
Is deze gedachte grensoverschrijdend? Nee toch? Dit dorp staat toch 
bekend om zijn prachtige dames? Mijn denkproces slaat in luttele 
seconde op hol. Ik heb slechts drie seconde voor een begroeting. Een 
begroeting die niet grensoverschrijdend mag klinken, besef ik mij. Ik voel 
zweetdruppels op mijn hoofd ontstaan van de stress. Zeg ik een simpel 
‘hallo’ of ‘hoi’? Een volzin als ‘lekker wandelweertje dames’ is een beetje 
ingewikkeld bij de regen van de dag. Dan een ‘Dag dames’ misschien?
Ik besef mij op tijd dat een ‘Waar gaan wij naar toe dames’ in deze tijd 
wellicht al behoorlijk grensoverschrijdend is. ‘Jullie zien er prachtig uit’ 
kan al helemaal niet en zeker voor een man met een blindengeleidenstok 
misschien niet toepasselijk. Plots voel ik de zweetdruppels veranderen
in parels als ik de juiste begroeting heb gevonden. Een simpel ‘goeden-
avond’ gaat het worden. Bij het moment van passeren zoek ik naar mijn 
mooiste stem, soort bariton. Een beetje opgetogen verwezenlijk ik het 
resultaat van mijn zoektocht en zeg weloverwogen ‘Goedenavond dames’ 
en ‘nog een �jne avond’ voeg ik er ondoordacht aan toe. ‘U ook’ krijg ik 
synchroon van de dames terug. Dit was dus absoluut geen grensover-
schrijdend gedag en/of gedrag. Na de minuscule ontmoeting van het 
contact kan ik het niet nalaten om de dames na te kijken. Voor een
slechtziende is dat vast niet grensoverschrijdend. En eigenlijk mag een 
gemeende beleefdheidsbegroeting op straat wat mij betreft nooit grens-
overschrijdend zijn. Sterker, elkaar niet groeten is pas grensoverschrij-
dend. Doe het dus gewoon en als het niet grensoverschrijdend is 
bedoeld is het altijd goed. Ik loop verder en met ‘Walk this way, talk this 
way’ van Aerosmith in mijn hoofd, rock ‘n roll ik verder door de straten 
van Mijdrecht.
Tim Oegema
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De Kwakel - Twee motorrijders kijken 
woensdagmiddag balend naar de 
afgesloten weg voor hen. Ze moeten 
rechtsomkeer maken en dezelfde 
weg weer terugrijden over de Boter-
dijk naar Uithoorn. Fietsers en voet-
gangers kunnen wel langs de weg-
afsluiting en ook de winkels zijn 
bereikbaar. 
Het is de tweede week van de werk-
zaamheden in het Kwakelse dorps-
centrum. Er is begonnen met de 
aanleg van een nieuwe bushalte op 
het Kwakelsepad. Hiervoor moet 
eerst een damwand worden 
geplaatst. Een grote kraan blokkeert 
de doorgang. Omwonenden zijn 
gekomen om het spektakel te 
bekijken. Het vervangen van de riole-
ring in de Kerklaan gaat voorspoedig. 
De oude fundering is verwijderd en 
nadat het leidingwerk is aangebracht 
kan komende week de nieuwe 
fundering worden opgebouwd.
Het is nog even stofhappen voor de 

ondernemers. Bij Bakkerij Westerbos 
heeft Monique een strandtafereeltje 
in de etalage gemaakt. “Ik probeer 
het positief te zien”, zegt ze, maar ze 
vindt het moeilijk. Vorige week was 
er een kabel kapotgetrokken en kon 
ze het pinapparaat niet gebruiken, 
waardoor ze gelijk klanten miste. Een 
pijp die uit de grond gehaald was lag 
te stinken voor de deur. Ze houdt de 
deur dicht, want klanten willen geen 
brood met zand erin. Ze begrijpt wel 
dat het nodig was. “Er stonden 
vroeger vijf huizen aan de overkant 
en nu zijn dat 25 woningen, terwijl 
de pijp van de riolering nog even dik 
was.”

Actie
Om de klanten te motiveren toch
te komen hebben de winkeliers een 
actie bedacht. “Bij elke aankoop 
ontvangt de klant een bon”, legt 
Monique uit. “Elke week wordt er een 
winnaar getrokken, die ontvangt een 

mooi pakket waar alle ondernemers 
producten of een tegoedbon in 
gedaan hebben. Als bedankje dat je 
de moeite hebt genomen om te 
komen.” De bel kondigt een nieuwe 
klant aan, die zucht: “Ik ben door de 
woestijn gekomen.”
Greg zit op zijn eigen terras in de 
zon. Hij is gefrustreerd over de situ-
atie: “Wij moeten het met dit mooie 
weer hebben van de voorbijgangers 
voor een ijsje of een broodje kroket.” 
Aan de overkant van de zandvlakte 
lopen twee �etsers. Stel dat ze een 
ijsje willen halen bij Greg’s Snack dan 
moeten ze helemaal om de werk-
zaamheden heen rijden. “Ze moeten 
er echt moeite voor doen om ons te 
bereiken. Ik mis 60% omzet op een 
dag en de gemeente compenseert 
niets. Ondernemersrisico zeggen ze.” 
Een vaste klant komt een biertje 
halen. Hij vindt het belangrijk om zijn 
dorpsgenoten te steunen. “Als ze 
diep genoeg graven komen ze bij de 
Kleine Drecht, die heeft hier vroeger 
gelopen.”
Aan de overkant staat een bewoner 
rustig te kijken naar de werkzaam-
heden. Hij wacht het gelaten af. “Het 
zal best mooier worden.” Ook Slager 
Dave van Eijk is positief. “Het moet 
eerst een rommeltje worden, voordat 
het opgeknapt is. Zolang het mooi 
weer is, komen klanten op de �ets en 
in het weekend liggen de werkzaam-
heden stil.” Hij is vooral trots op zijn 
klanten die uit de hele regio komen. 
“Ze komen voor een goed stuk vlees.” 
Een klant bevestigt dat: “Ik koop mijn 
vlees nu gewoon voor de hele week.” 
De werkzaamheden in het Kwakelse 
dorpscentrum duren nog tot eind juli 
en het verloop ervan kan gevolgd 
worden in de Bouwapp.

Uithoorn – Wim en Ans Schouten 
vierden op 7 mei hun 60-jarig huwe-
lijk. Reden voor burgemeester Pieter 
Heiliegers om bij het diamanten paar 
langs te gaan. “We waarderen het 
bezoek van de burgemeester enorm,” 

glimlacht de bruidegom. “Niet zo 
lang geleden zagen wij hem ook
bij honkbalvereniging Thamen.
Daar opende hij het vernieuwde veld.
Mijn vrouw en ik zijn daar beiden 
vrijwilligers.”

Enthousiast vertellen Wim en Ans 
Schouten aan de burgemeester waar 
ze elkaar hebben leren kennen: “Op 
het achterbalkon van tramlijn 16 in 
Amsterdam. Daar verzamelde zich 
altijd een groep jongelui op weg 
naar werk. En wij dus ook.”
Een paar jaar na hun huwelijk kregen 
ze een huis in de Anna Blamanlaan in 
Uithoorn. Daar wonen ze nog steeds 
met veel plezier. Ze hebben veel 
verre reizen gemaakt, bijvoorbeeld 
naar het Verre Oosten en Mexico. 
“Dat reizen zit er nog steeds in,” zegt 
Wim. “Alleen nu dichter bij huis; we 
blijven in Europa.”
Tot slot wil de burgemeester nog 
weten wat het geheim is van zo’n 
lang en gelukkig huwelijk. “We gaan 
nooit met ruzie naar bed,” verklapt 
Ans. “We maken sowieso weinig ruzie 
met elkaar. Dat is toch zonde van de 
tijd!” Burgemeester Heiliegers: “Zestig 
jaar getrouwd en nog zo vol in het 
leven staan. Petje af. Ook mooi om
te horen dat u met zoveel plezier in 
Uithoorn woont. Dat doet me als 
burgemeester goed!”

DE SCHATTEN VAN
UITHOORN EN DE KWAKEL

Onder de titel ‘De schatten van Uithoorn en De Kwakel’ zal ik u via deze krant 
geregeld een ‘kunst & cultuur-update’ geven. Vanaf het moment dat de 
gemeenteraad groen licht gaf op de cultuurnota gebeurt er namelijk veel
op dat gebied.

Zoals u mogelijk weet, zijn we zo’n drie jaar geleden begonnen met het 
maken van de serie ‘Kunst die je bijblijft’. In deze serie spreek ik met een 
inwoner over haar of zijn favoriete kunstwerk in de buitenruimte. Er zijn al 
aardig wat beelden ofwel ‘schatten’ in Uithoorn of De Kwakel besproken. 
Denk aan de Kaashandelaren, De Tamboer, De Roode Vos, De Zonneschijf, 
De Heilige Familie van Sint Jozef en Samen Verder.
We gaan graag een nieuwe reeks starten. En daarom zijn we weer op 
zoek naar nieuwe deelnemers. Heeft u een favoriet kunstobject in 
Uithoorn of De Kwakel en wilt u mij daar iets over vertellen? Laat het 
weten. Van ons gesprekje bij het kunstwerk wordt een �lmpje gemaakt; 
dat komt op de Facebookpagina van de gemeente. Ook komt het in de 
krant en in andere lokale media.
Opgeven? Stuur een mail naar communicatie@duoplus.nl waarin u 
vermeldt om welk kunstwerk het gaat en waarom u wilt meedoen aan
de serie. Daarna plannen we samen een afspraak in. Ik kijk ernaar uit!

Ik sluit af met een vraag. Enige tijd geleden viel mijn oog op een ‘nieuw 
kunstwerk’ in Uithoorn: een betonnen gans in het water bij �atgebouw 
Madelief. Zie de foto. Ik ben heel benieuwd wie de gans daar heeft 
geplaatst! Heeft u het antwoord? Laat het weten via gemeente@
uithoorn.nl.

Burgemeester Pieter Heiliegers,
portefeuillehouder Kunst, Cultuur en Erfgoed.

Geef u op voor de nieuwe reeks
‘Kunst die je bijblijft’

Uithoorn - De Voedselbank 
Uithoorn - De Kwakel (VBU) heeft 
een inzamelingsactie gehouden op 
zaterdag 3 juni bij Jumbo Plemp in 
Zijdelwaard.
Wederom een prestatie die er mag 
zijn. Ze hadden om 17.00 uur een 
totaal van 78 goed gevulde kratten 
plus een donatie van een gulle 
gever, die bij de Goudreinet vier 
kisten fruit bestelde die we donder-
dagmorgen vers ophalen en 
dezelfde dag kunnen uitdelen.
De opbrengst in de collectebus was 

€ 97,45 waar we een mooi aantal 
producten in de Jumbo konden 
kopen.
De oproep om uw keukenkastjes
na te kijken op houdbare producten 
leverde verschillende volle tassen 
op en ook werden er vele Douwe 
Egberts punten gedoneerd. 
De VBU kijkt terug op een prachtig 
resultaat, zodat we de komende 
weken onze ruim honderd
gezinnen kunnen voorzien
van uw gedoneerde producten.
Hartelijk dank daarvoor!

Uithoorn - Mantelzorgers zorgen 
vaak 24/7 voor hun naaste. Dat 
doen zij graag, maar af en toe is
de hulp van een vrijwilliger erg 
welkom, zeker in de zomer. Jij
kunt dan het verschil maken voor 
mantelzorgers en hun naasten. Als 
vrijwilliger ondersteun je mantel-
zorgers door even de zorgtaak over 
te nemen. Dat kan bijvoorbeeld 
door een wandeling te maken met 

de naaste; zeker nu de zomer er
aan komt krijgen we altijd veel 
aanvragen om lekker naar buiten te 
gaan met iemand die dat niet zelf-
standig kan.
Maar er zijn meer mogelijkheden: 
naast wandelen, kun je ook een 
kind met een beperking een leuke 
ochtend of middag bezorgen, of 
gezellig met iemand gaan ko�e-
drinken.

Lijkt dit jou iets en wil je meer 
weten, neem dan contact op 
Mantelzorg & Meer (onderdeel
van Uithoorn voor Elkaar) via
info@mantelzorgenmeer.nl of 
020-5127250.

Wij ondersteunen mantelzorgers in 
de gemeenten Uithoorn, Aalsmeer, 
Amstelveen, Haarlemmermeer en 
Ouderkerk aan de Amstel.

Dank aan de gulle gevers
Vrijwilliger meld je aan!

Burgemeester bezoekt 
diamanten bruidspaar Schouten

Foto:  Patrick Hesse / VisionQuest.

“Ik ben door de woestijn 
gekomen”
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Nieuwe Profeten 
Mijdrecht - Op zaterdag 10 juni 
om 20:00 uur wordt de theater-
voorstelling Nieuwe Profeten 
gehouden in de Janskerk te 
Mijdrecht. Nieuwe Profeten is 
een muzikale tragikomedie over 
indringende vragen zoals: Hoe 
zit het met de Homo Sapiens - 
de wijze mens? Hoe wijs is die 
mens eigenlijk? Zijn we in staat 
om de juiste keuzes te maken 
voor een leefbare aarde? En 
heeft God nog een beetje 
geduld met ons? Het verhaal 
gaat over een groep jongeren 
die strandt op een onbewoond 
eiland. Niet alleen moeten ze 
zien te overleven, maar ook 
samenleven. Vol goede bedoe-
lingen gaan ze aan de slag, maar 
lopen al gauw aan tegen funda-
mentele vragen. Intussen doen 
ze verwoede pogingen om 
contact te leggen met de 
buitenwereld. De kerk is al open 
om 19.30 uur en er is ko�e en 
thee. De toegang is gratis maar 
een vrijwillige bijdrage aan de 
uitgang wordt op prijs gesteld.

Buurtbingo
Mijdrecht – Dinsdag 13 juni is er 
weer de maandelijkse bingo, 
georganiseerd door het buurt-
bingo-team van wijkcomitie 
Proostdijland. Er zijn weer prach-
tige prijzen te winnen. De bingo 
start om 14.00 uur en wordt 
gehouden in gebouw de Rank, 
Prins Bernardlaan 2 (tegenover 
gebouw de Veenstaeten) De 
kaartjes kosten 0,50 per stuk. De 
mooie prijzen zijn weer mogelijk 
gemaakt door sponsering van: 
Multimedia uit Mijdrecht, 
Batavia uit Mijdrecht, HIS Service 
uit Vinkeveen en Vishandel Bram 
van Diermen (elke donderdag 
op de markt)

IVN-
zomerfietstochten
Regio - Ook dit jaar gaat de IVN-
afdeling De Ronde Venen en 
Uithoorn weer �etstochten 
organiseren. En dit jaar niet 
alleen drie avonden maar ook 
twee middagen. We �etsen een 
route van circa 25 kilometer, in 
de  directe omgeving. We �etsen 
een rustig tempo, dus ook 
geschikt voor �etsers zonder 
elektrische ondersteuning, 
Halverwege is een pauze waar 
een van de natuurgidsen een 
natuurpraatje zal houden. Neem 
zelf iets te drinken mee. De  
eerste �etstocht is op dinsdag-
avond 13 juni.  We vertrekken 
om 19.15 u vanaf het Raadhuis-
plein in Mijdrecht.  We kijken 
naar u uit op deze gezellige �et-
stochten. Opgave niet nodig.  
Info: Anja de Kruijf 06-58924521. 
U kunt ook alvast de volgende 
�etstochten in uw agenda 
zetten, dinsdagavond 11 juli 
19.15, vrijdagmiddag 28 juli 
13.30, dinsdagavond 8 
september 19.15, vrijdagmiddag 
15 september 13.30. Alle �ets-
tochten vertrekken vanaf het 
Raadhuisplein in Mijdrecht.

Wilnis - Xanne (15) uit Wilnis is door 
de judobond uitgekozen om Neder-
land te vertegenwoordigen op het EK 
in Portugal en de Jeugd Olympische 
Spelen in Slovenië. Op 22 juni komt 
Xanne voor Nederland uit op het
EK-18 jaar in de categorie tot 70 kilo-
gram. Het EK word gehouden in 
Odivelas. Alsof dit nog niet genoeg
is mag Xanne op 23 juli ook voor 
Nederland uitkomen op de jeugd 
olympische spelen in Maribor. 
Momenteel is Xanne hard aan het 
trainen om op het EK en de Jeugd 
Olympische Spelen zo goed mogelijk 
voor de dag te komen.

Wilnis - Op zondag 28 mei 2023 en
4 juni 2023 zijn de �nales van de club-
kampioenschappen Matchplay van 
Golfclub Veldzijde in Wilnis gespeeld, 
op de prachtige banen van Golfpark 
Wilnis. Tijdens het eerste weekeinde 
was het de beurt aan de spelers van 
de Par-3-baan en zondag 4 juni aan 
de spelers van de 18-holes baan.
Matchplay is een spelvorm waarin je 
over 18 holes per hole voor de winst 
speelt. De speler die het minste 
slagen doet over een bepaalde hole, 
heeft die hole gewonnen. Op deze 
manier krijg je 18 holes lang de kans 
je voorsprong uit te bouwen of je 
achterstand weg te werken.
Winnaar van de kampioenschappen 
op de Par-3-baan is Carl Flesch uit 
Uithoorn geworden. Hij versloeg Ben 
Schnieders uit Mijdrecht, die tweede 
werd. De derde plaats was voor
Cor Meulenbelt uit Wilnis.

Joke Schiphorst uit Mijdrecht mag 
zich voor de vijfde achtereenvolgende 
keer clubkampioen Matchplay 
18-holes baan noemen. In een bloed-
stollende �nale won zij op de 18e 
hole van nieuwkomer Lia Huiskes uit 
Aalsmeer. Winnaar van de derde prijs 
is Cora Jonkers uit Vinkeveen.
Winnaar bij de heren is Remco 
Warlicht uit Kamerik. In een span-
nende �nale versloeg hij Frank van 
der Wal uit Woerden. De derde plaats 
is voor Chiel Aufenacker uit Mijdrecht. 
De �nalisten bij de heren moesten 
maar liefst vier wedstrijden spelen in 
één weekend om de �nales te kunnen 
bereiken. De uitslagen: Heren Par-3:
1. Carl Flesch      , 2. Ben Schnieders,
3. Cor Meulenbelt. Dames 18-holes:  
1. Joke Schiphorst  , 2. Lia Huiskes, 
3. Cora Jonkers  . Heren 18-holes:
1. Remco  Warlicht, 2. Frank van der 
Wal, 3. Chiel Aufenacker.

Golfclub Veldzijde club-
kampioenschappen Matchplay

Alle �nalisten van de 18-holes-baan.

Mijdrecht - Op 3 juni was het einde-
lijk zover, Atlantis zette de expeditie 
voort richting de Duitse grens waar 
de volgende tegenstander stond te 
wachten. Ditmaal stond Ready’ 60, 
afkomstig uit Roermond, op het 
programma. Na een lange rit waarbij 
Atlantis door heel Nederland is 
gereden en onderweg natuurlijk 
ruimte is gemaakt voor een ko�e
en lunchpauze is het eerste aange-
komen in Roermond. Voordat 
Atlantis aan de wedstrijd begon 
moesten de spieren even worden 
losgemaakt en moest de zon even 
worden opgenomen die in Roer-
mond aanwezig was. Voor aanvang 
van de wedstrijd werden de koppen 
allemaal dezelfde kant op gezet en 
werd nogmaals uitgesproken dat hier 
vandaag gewonnen moest worden.
Om half vijf begon de wedstrijd
in Roermond waar het door Van 
Walraven gesponsorde Atlantis met 
een sprint uit de startblokken begon. 
Na één minuut stond de 0-1 al op het 
scorebord en één minuut later werd 
de 0-2 aangetikt door Lars, die in 
deze wedstrijd zijn basisdebuut in 
het eerste heeft gemaakt. Atlantis 
was in de beginfase de baas zowel 
aanvallend als verdedigend tot de 
0-6. Hierna zette Ready zijn eerste 
punt op het scorebord met een score 
van 1-6 en 2-6. Atlantis ging het hier 
echter niet bij later zitten en zette 
zijn voorsprong voort tot een score 
van 2-10. Vanaf dit moment zakte 

Atlantis wat in en liet de stand terug 
komen tot een stand van 5-14. 
Uiteindelijk werd de ruststand 
bepaald op 6-16.
In de rust werd er gefocust op de 
fouten die Atlantis maakt waardoor 
Ready nog redelijk in de wedstrijd 
bleef wat onnodig was. Voornamelijk 
moesten doorbraakacties en fouten 
in de paalzone eruit gehaald worden 
en dat waren de punten waar Atlantis 
in de tweede helft mee aan de slag is 
gegaan.
Atlantis begon wederom met een 
bliksemstart aan de wedstrijd waar 
de stand werd gebracht op 6-18. 
Vanaf dat moment kreeg Atlantis het 
lastig door het vertragende spel van 
Ready, wat niet in het voordeel van 
Atlantis werkte. De stand werd 8-20 
en daarna snel de 10-20. Vanaf dat 
moment waren de doelpunten 
spaarzaam en wist Atlantis lastig te 
scoren. Uiteindelijk wist Atlantis nog 
drie maal te scoren en werd de eind-
stand op 10-23 gebracht. Wat leuk is 
om te vermelden is dat Suzan haar 
debuut heeft gemaakt in het eerste! 
En wie weet, misschien zullen er nog 
vele invalsbeurten volgen. Wat in 
ieder geval belangrijk is, is dat de 
punten zijn gepakt en Atlantis zich 
klaar kan maken voor de volgende 
wedstrijd. Ditmaal komt koploper 
Animo op bezoek bij Atlantis en trapt 
de wedstrijd af om 15.30 uur. Kom jij 
ook het vlaggenschip van Atlantis 
aanmoedigen op 10 juni?

Atlantis was Ready
voor confrontatie

Judotalent Xanne van Lijf naar 
EK en Jeugd Olympische spelen

Uithoorn - De slotavond van het 
bridgeseizoen bevestigde de domi-
nantie van Joop van Delft & Ruud 
Lesmeister in de A-lijn. Ze eindigden 
met een vuurwerk van 70,31% en 
onderstreepten hun klasse zo nog 
eens duidelijk. Voor Ben ten Brink & 
Marcel Dekker was de tweede plek 
met 60,42% een opsteker na een wat 
mindere periode. Francis Terra & 
Margo Zuidema werden derde met 
53,65%. Cora de Vroom. In de B-lijn 
haalden Richard van den Bergh & Tim 
Vader met 59,48% weer eens de top 
na een seizoen met sterk wisselende 
resultaten. Op twee Ria Verkerk met 

57,53% en voor een keer stevige 
ondersteuning van Cobie Bruine
de Bruin. Bep de Jong & Herman
van Beek deden alvast een voorzet 
voor het zomerbridge en scoorden 
56,14% als derde paar.
Vanaf de woensdagavonden 7 juni 
t/m 30 augustus kunt u voor zomer-
bridgen vanaf 19.30 uur terecht in 
sporthal De Scheg aan de Arthur
van Schendellaan 100a in Uithoorn. 
Aanmelden per paar kan elke keer 
tot 15.00 uur op woensdag, bij voor-
keur per e-mail: gerdaschavemaker@
live.nl of per telefoon/app
06 - 8337 1540.

Naar Zomerbridge De Legmeer

Uithoorn - Oproep voor oud-spelers 
en -speelsters, -trainers, -coaches & 
vrijwilligers van hockeyclub Qui Vive, 
Uithoorn. Hockeyclub Qui Vive uit 
Uithoorn bestaat dit jaar 60 jaar!
Dat wordt gevierd en wel een heel 
jaar lang! Op vrijdag 23 juni a.s. gaat 
het jubileumjaar van start met een 
o�ciële receptie, gevolgd door een 
reünie met de traditionele en vaak 
hilarische wedstrijden tussen oude 
en actuele eerste dames en heren-
teams.
Het programma ziet er als volgt uit:
17.00 uur: start receptie. 17.30 uur: 
ontvangst bezoekers reunie. 18:00 
uur: welkomstwoord door voorzitter 
Pieter Litjens, gevolgd door een 
speech van Erik Klein Nagelvoort,
de huidige voorzitter van de KNHB.
18.30 uur: wedstrijd Dames 1 -
Oud Dames 1. 19.30 uur: wedstrijd

Heren 1 - Oud Heren 1.
Vanaf 19.00 uur gaat de barbecue 
aan voor alle aanwezigen. Voor
€ 17,50 p.p. kun je mee-eten. Meld je 
daarvoor uiterlijk zondag 11 juni aan 
via een mail naar: reunie@quivive.nl.
Aanmelden voor de receptie kan via: 
secretaris@quivive.nl.

Hockeyclub Qui Vive 60 jaar!

Uithoorn - Afgelopen zondag werden 
er bij Judo Ryu Kensui de jaarlijkse 
clubkampioenschappen georgani-
seerd. De vertrouwde dojo werd 
verruild voor één van de tennisbanen 
binnen Sport & Health Club Amstel-
hof, waar twee wedstrijdmaten neer-
gelegd waren. De ruim 80 judoka’s 
waren zichtbaar gespannen maar 
trakteerden de aanwezige ouders, 
familie, vrienden en kennissen op een 

fraaie demonstratie van de judowed-
strijdsport. Er was een gemoedelijke 
sfeer met een echt toernooikarakter, 
er werd gestreden voor elk punt en 
zelfs de allerkleinsten deden het 
publiek verbazen over de mentaliteit 
op de tatami. Voor iedereen was er 
een mooie, welverdiende medaille. 
Voor alle uitslagen en informatie over 
onze judoschool kunt u een kijkje 
nemen op: www.judoryukensui.nl.

Geslaagde clubkampioen-
schappen bij Judo Ryu Kensui






